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 PREGLED IN POTRDITEV ZAPISNIKA 5. REDNE SEJE OBČINSKEGA SVETA 

OBČINE LJUTOMER 

 

5. redne seje Občinskega sveta Občine Ljutomer, ki je potekala v sredo, 17. julija 2019, s 

pričetkom ob 13. uri v sejni sobi Občine Ljutomer, Vrazova ulica 1, Ljutomer. Sejo je vodila 

županja mag. Olga Karba.   

 

UGOTOVITEV PRISOTNOSTI ČLANIC IN ČLANOV OBČINSKEGA SVETA OBČINE 

LJUTOMER: 

 

Prisotni so bili naslednji člani občinskega sveta: Budna Darinka, Gošnjak Maksimiljan, Karba 

Dejan, Karlovčec Franjo, Kaučič Matevž, Kaučič Dejan, Klemenčič Jože, Magdič Ciril, Miholič 

Niko, Mihorič Marta, mag. Nemec Tomislav, Panič Jože, Perko Silvester, Polajnar Saša, Rebernik 

Žižek Mira, Rudolf Ludvik st., Sunčič Slavica, Špindler Janko, Žižek Srečko. 

Prisotnost na seji je opravičila Manja Gospodarič in za začetek seje Sara Karba. 

 

Predstavniki občinske uprave: Angelca Lukman – direktorica občinske uprave, Aleš Vaupotič – 

vodja Režijskega obrata, Olga Lukman –  vodja Medobčinskega inšpektorata in višji svetovalci Ana 

Žnidarič, Renata Zrinski, Karmen Lah, Bojana Babič Škrlec in Branko Novak. 

 

Zunanji predstavniki: vodja podružnične Osnovne šole Cvetka Golarja, mag. Mateja Štefanec 

Vaupotič, direktor Javnega Podjetja Prlekija, dr. Peter Kralj in Tomislav Zrinski in predstavnik 

Komunalnega stanovanjskega podjetja Ljutomer, Aljoša Leštan. 

 

Županja je vse prisotne lepo pozdravila in nato podala ugotovitev, da je bilo na začetku seje 

prisotnih 17 članov občinskega sveta tako, da je bila sklepčnost na seji zagotovljena.  

 

PREGLED IN POTRDITEV ZAPISNIKA 4. REDNE SEJE OBČINSKEGA SVETA 

OBČINE LJUTOMER 

 

Županja je podala predlog zapisnika v razpravo in ker pripomb na zapisnik ni bilo podanih, je 

sledilo glasovanje.  

 

Prisotnih je bilo 17 članov občinskega sveta. 

Rezultati glasovanja: ZA: 16, PROTI: 0. 

Zapisnik 4. redne seje Občinskega sveta Občine Ljutomer je bil soglasno sprejet.  

 

PREGLED IN POTRDITEV REALIZIRANIH SKLEPOV 4. REDNE SEJE OBČINSKEGA 

SVETA OBČINE LJUTOMER 

 

Člani Občinskega sveta Občine Ljutomer so se z realizacijo sprejetih sklepov seznanili. 

 

PREGLED IN POTRDITEV ZAPISNIKA 1. DOPISNE SEJE OBČINSKEGA SVETA 

OBČINE LJUTOMER 

 

Županja je podala predlog zapisnika v razpravo in ker pripomb na zapisnik ni bilo podanih, je 

sledilo glasovanje.  

 

Prisotnih je bilo 17 članov občinskega sveta. 

Rezultati glasovanja: ZA: 16 PROTI: 0 

Zapisnik 1. dopisne seje Občinskega sveta Občine Ljutomer je bil soglasno sprejet.  

PREGLED REALIZIRANIH SKLEPOV 1. DOPISNE SEJE OBČINSKEGA SVETA 

OBČINE LJUTOMER 
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Županja je podala realizacijo sklepov 1. dopisne seje Občinskega sveta Občine Ljutomer.   

 

Člani Občinskega sveta Občine Ljutomer so se z realizacijo sprejetih sklepov seznanili. 

 

3. PREGLED IN POTRDITEV DNEVNEGA REDA 5. REDNE SEJE OBČINSKEGA 

SVETA OBČINE LJUTOMER 

 

Županja je podala vprašanja o predlogih, dopolnitvah dnevnega reda. 

 

Maksimiljan Gošnjak je, zaradi obsežnega dnevnega reda podal predlog umika 10. točke 

dnevnega reda, in sicer Zaključni račun proračuna Občine Ljutomer za leto 2018 ter dejal, da se 

uvrsti na eno izmed naslednjih sej. 

 

Dejan Karba je podal predlog s spremembo dnevnega reda, in sicer na 4. točko dnevnega reda se 

uvrsti na pobudo nekaterih svetnikov, Vprašanja in pobude članic in članov Občinskega sveta 

Občine Ljutomer, na 9. točko obstoječega dnevnega reda bi se uvrstil Ugotovitveni sklep o ureditvi 

zemljiškoknjižnega stanja Doma starejših Ljutomer, pod 10. točko Predlog sprememb odloka o 

priznanjih in nagradah Občine Ljutomer, pod 11. točko Sklep o zamrznitvi izdajanja novičk, pod 

12. točko Sklep o potrditvi Elaborata o oblikovanju cen storitev obveznih GJS varstva okolja, 

odvajanja in čiščenja komunalne in padavinske vod v Občini Ljutomer, pod 13. točko Mnenje k 

Elaboratu 2019/2017 o oblikovanju cen storitev obvezne Občinske gospodarske Javne službe 

varstva okolja, oskrba s pitno vodo, pod 14. točko Sklep o določitvi subvencije k ceni oskrbe s pitno 

vodo, zatem bi si točke sledile kot so v dnevnem redu in pod zadnjo točko Soglasje k imenovanju 

direktorice Splošne knjižnice Ljutomer.  

 

Županja je podala predlog umika 10. točke dnevnega reda Zaključni račun proračuna Občine 

Ljutomer za leto 2018 na glasovanje. 

 

Prisotnih je bilo 17 članov občinskega sveta. 

Rezultati glasovanja: ZA: 8, PROTI: 6 

Predlog o umiku točke dnevnega reda je bil sprejet. 

 

Sledilo je glasovanje o podanem predlogu člana občinskega sveta Dejana Karba. 

 

Prisotnih je bilo 17 članov občinskega sveta. 

Rezultati glasovanja: ZA: 11, PROTI: 5 

Predlog 4. točke dnevnega reda Vprašanja in pobude članic in članov Občine Ljutomer je bil 

sprejet. 

 

Prisotnih je bilo 17 članov občinskega sveta. 

Rezultati glasovanja: ZA: 11, PROTI: 3 

Predlog 10. točke dnevnega reda Predlog sprememb odloka o priznanjih in nagradah Občine 

Ljutomer je bil sprejet. 

 

Prisotnih je bilo 17 članov občinskega sveta. 

Rezultati glasovanja: ZA: 11, PROTI: 3 

Predlog 9. točke dnevnega reda Ugotovitveni sklep o ureditvi zemljiškoknjižnega stanja Doma 

starejših Ljutomer je bil sprejet. 

 

Županja je na predlog pod 10. točko dnevnega reda podala pojasnilo, da dani predlog nenavaden. 

Po poslovniku se predloga o spremembi odloka Občine Ljutomer na ačetku seje, ko je odlok že na 
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dnevnem redu, takrat Občinski svet odloči o skrajšanem postopku. V skladu s poslovnikom je 

potrebno celotno gradivo pripraviti, kjer se v obrazložitev zapišejo razlogi za skrajšani postopek.  

 

Mira Rebernik Žižek je podala obrazložitev glede odločitve o predlagani spremembi Odloka o 

priznanjih in nagradah Občine Ljutomer.  

 

Županja je podala predlog, da se upošteva poslovnik, predlagala je, da se izglasuje drugačen sklep 

in sicer, da se do naslednje seje pripravi odlok o spremembah in dopolnitvah Odloka o priznanjih in 

nagradah Občine Ljutomer. 

 

Mira Rebernik Žižek se je s predlogom županje strinjala.  

 

Županja je predlog, da se pod 10. točko uvrsti Predlog spremembe  Odloka o priznanjih in 

nagradah Občine Ljutomer podala na glasovanje. 

 

Prisotnih je bilo 17 članov občinskega sveta. 

Predlog 10. točke dnevnega reda Odloka o priznanjih in nagradah Občine Ljutomer je bil 

soglasno sprejet. 

 

Županja je podala predlog 11. točke dnevnega reda na glasovanje. 

 

Prisotnih je bilo 17 članov občinskega sveta. 

Rezultati glasovanja: ZA: 10, PROTI: 5 

Predlog 11. točke dnevnega reda Sklep o zamrznitvi izdajanja novičk je bil sprejet. 

 

Županja je podala predlog 12. točke dnevnega reda na glasovanje. 

 

Prisotnih je bilo 17 članov občinskega sveta 

Rezultati glasovanja: ZA: 11, PROTI: 0 

Predlog 12. točke dnevnega reda Sklep o potrditvi Elaborata o oblikovanju cen storitev 

obveznih GJS varstva okolja, odvajanja in čiščenja komunalne in padavinske vod v Občini 

Ljutomer je bil sprejet. 

 

Županja je podala predlog 13. točke dnevnega reda na glasovanje. 

 

Prisotnih je bilo 17 članov občinskega sveta 

Rezultati glasovanja: ZA: 12, PROTI: 0 

Predlog 13. točke dnevnega reda Mnenje k Elaboratu 2019/2017 o oblikovanju cen storitev 

obvezne Občinske gospodarske Javne službe varstva okolja, oskrba s pitno vodo je bil sprejet. 

 

Županja je podala predlog 14. točke dnevnega reda na glasovanje. 

 

Prisotnih je bilo 17 članov občinskega sveta 

Rezultati glasovanja: ZA: 11, PROTI: 0 

Predlog 14. točke dnevnega reda Sklep o določitvi subvencije k ceni oskrbe s pitno vodo je bil 

sprejet. 

 

Županja je podala predlog 25. točke dnevnega reda na glasovanje. 

 

Prisotnih je bilo 17 članov občinskega sveta 

Rezultati glasovanja: ZA: 12, PROTI: 0 

Predlog 25. točke dnevnega reda Soglasje k imenovanju direktorice Splošne knjižnice 

Ljutomer je bil sprejet. 
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Sledilo je glasovanje o dopolnjenem dnevnem redu. 

 

Prisotnih je bilo 17 članov občinskega sveta 

Rezultati glasovanja: ZA: 12, PROTI: 0 

 

Sprejet naslednji dnevni red:  

1. VPRAŠANJA IN POBUDE ČLANIC IN ČLANOV OBČINSKEGA SVETA OBČINE 

LJUTOMER 

2. ODLOK O DOLOČITVI STROŠKOV LOKACIJSKE PREVERITVE V OBČINI 

LJUTOMER – 2. Obravnava 

3. ODLOK O DOLOČITVI TAKSE ZA OBRAVNAVO ZASEBNIH POBUD ZA 

SPREMEMBO NAMENSKE RABE PROSTORA V ODLOKU O OBČINSKEM 

PROSTORSKEM NAČRTU OBČINE LJUTOMER – 2. Obravnava 

             2. obravnava 

6. UGOTOVITVENI SKLEP O UREDITVI ZEMLJIŠKOKNJIŽNEGA STANJA 

DOMA STAREJŠIH OBČANOV LJUTOMNER 

7. PREDLOG SPREMEMB ODLOKA O PRIZNANJAH IN NAGRADAH OBČINE 

LJUTOMER 

8. SKLEP O ZAMRZNITVI IZDAJANJA NOVIČK 

9. SKLEP O POTRDITVI ELABORATA O OBLIKOVANJU CEN STORITEV 

OBVEZNIH GOSPODARSKIH JAVNIH SLUŽB VARSTVA OKOLJA, 

ODVAJANJA IN ČIŠČENJA KOMUNALNE IN PADAVINSKE ODPADNE VODE 

V OBČINI LJUTOMER 

10. MNENJE K ELABORATU 2019/2017 O OBLIKOVANJU CEN STORITEV 

OBVEZNE OBČINSKE GOSPODARSKE JAVNE SLUŽBE VARSTVA OKOLJA, 

OSKRBA S PITNO VODO 

11. SKLEP  O DOLOČITVI SUBVENCIJE K CENI OSKRBE S PITNO VODO  

12. ODLOK O SPREMEMBAH IN DOPOLNITVAH ODLOKA O USTANOVITVI 

JAVNEGA VZGOJNO-IZOBRAŽEVALNEGA ZAVODA OSNOVNA ŠOLA IVANA 

CANKARJA LJUTOMER -  skrajšani postopek 

13. SKLEP O POTRDITVI ELABORATA O OBLIKOVANJU CEN STORITEV JAVNE 

GOSPODARSKE SLUŽBE ZBIRANJA DOLOČENIH VRST KOMUNALNIH 

ODPADKOV  ZA LETO 2019 

14. ODLOK O UPORABI SREDSTEV PRORAČUNSKE REZERVE OBČINE 

LJUTOMER V LETU 2019 – skrajšani postopek 

15. PREDLOG ORGANIZACIJE V VRTCIH V OBČINI LJUTOMER ZA ŠOLSKO 

LETO 2019/2020 

16. SKLEP O PODELITVI OBČINSKIH NAGRAD IN PRIZNANJ ZA LETO 2019 

17. PRAVILNIK O OHRANJANJU IN SPODBUJANJU RAZVOJA KMETIJSTVA IN 

PODEŽELJA V OBČINI LJUTOMER ZA PROGRAMSKO OBDOBJE 2018-2020 

18. SKLEP O POTRDITVI PREDLOGA SPREMEMBE OBČINSKE MEJE MED 

OBČINAMA LJUTOMER IN SVETI TOMAŽ 

19. SKLEP O POTRDITVI PREDLOGA SPREMEMBE OBČINSKE MEJE MED 

OBČINAMA LJUTOMER IN ORMOŽ 

20. IMENOVANJE PREDSTAVNIKOV OBČINE LJUTOMER V SVET JAVNEGA 

ZAVODA SPLOŠNA KNJIŽNICA LJUTOMER 

21. IMENOVANJE KOMISIJE ZA VREDNOTENJE PROGRAMOV NA PODROČJU 

TURIZMA 

4. ODLOK O POKOPALIŠKI IN POGREBNI DEJAVNOSTI V OBČINI LJUTOMER 

– 2. obravnava 

5. ODLOK O PROMOCIJSKI IN TURISTIČNI TAKSI V OBČINI LJUTOMER  –  
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22. SOGLASJE K IMENOVANJU DIREKTORICE SPLOŠNE KNJIŽNICE 

LJUTOMER 

 

4. VPRAŠANJA IN POBUDE ČLANOV OS 

 

Županja je besedo predala svetnikom Občine Ljutomer. 

 

Dejan Karba je podal naslednji pobudi:  

 Opredelitev članov občinskega sveta do poročila, ki ga je posredoval predstavnik Občine 

Ljutomer v Svetu zavoda Pomurske lekarne mag. Aleksander Kavčič glede skladnosti 

poslovanja zavoda in glede izstopa MO Murska Sobota iz Pomurskih lekarn. Predlagal je, da 

se na dnevni red na to temo uvrsti nova točka dnevnega reda.  

 Do politične stranke Socialnih demokratov je pristopil predstavnik helikopterske eskadrilje 

Slovenske vojske oz. ekipa nujne helikopterske pomoči in v imenu pilotov izpostavil 

neravno pristajalno stezo, kjer pristajajo helikopterji in prevzamejo težje bolnike za prevoz v 

Maribor. Predlagali so, da se sprožijo postopki za ureditev začasne helikopterske pristajalne 

steze - heliodroma in kot primer dobre prakse navedli pristajalno stezo v Občini Trbovlje. 

Skupaj s predstavniki helikopterske eskadrilje Slovenske vojske so si zgoraj omenjeno stezo 

ogledali in izvedeli, da je investicija stala 27.000 EUR, pri čemer je bil v to ceno vštet tudi 

strošek izravnave bistveno večjega neravnega terena. Opravili so že pogovor z uporabniki 

prostora - predstavniki kasaškega kluba, ki se s postavitvijo strinjajo, zato predlaga, da se 

čimprej skliče sestanek z županjo ali pristojnimi v občinski upravi, kjer se bo zadeva lahko 

predstavila in se so dogovorilo glede zemljišča, saj že imajo s strani Ministrstva za zdravje 

zagotovilo o delnem oz. mogoče celotnem sofinanciranju izgradnje steze – heliodroma.  

 

Županja je pohvalila pobudo o izgradnji helikopterske pristajalne steze in obljubila pomoč pri 

pripravi dokumentacije za ureditev začasne helikopterske pristajalne steze – heliodroma. Glede 

zadeve Pomurske lekarne je povedala, da se je članom občinskega sveta posredovala vsa prejeta 

dokumentacija na to problematiko in da je potrebno poglobljeno preštudirati različne variante in 

njihove posledice.  

 

Maksimiljan Gošnjak je izrekel iskrene čestitke novo imenovani direktorici občinske uprave 

Angelci Lukman.  

 

Jože Klemenčič je v imenu Odbora za varstvo okolja in urejanje prostora podal pobudo, da bi se 

tisti del pokopališča, kjer je se izvršuje raztros pepela pričel čim prej urejati in bi se naj končal do 1. 

novembra, saj so sredstva za ta namen že zagotovljena v proračunu. V imenu kolesarjev pa je 

postavil vprašanje kdaj se bo pričelo z aktivnostmi - rekonstrukcijo smrtne nevarno ceste v Pristavi.   

 

Županja je povedala, da se bo preverilo glede možnosti čimprejšnje ureditve dela pokopališča, kjer 

se izvršuje raztros pepela pokojnikov. V zvezi s cesto v Pristavi pa je pojasnila, da je to zadeva 

razprave naslednjih proračunov.  

 

Ciril Magdič se je navezal na problematiko prostorske stiske vrtca pri OŠ Mala Nedelja, kjer se 

zaposleni in starši otrok ob nevzdržnih razmerah upravičeno sprašujejo ali se bo v letu 2019 

prostorska stiska pričela reševati. Postavil je naslednja vprašanja: Ali je Občina Ljutomer že pričela 

s pripravo dokumentacije in zagotovijo dodatnih sredstev za prizidek k vrtcu, kot je bilo 

obljubljeno? Kako je daleč je s pridobivanjem soglasij za prizidek vrtca in njegovo sofinanciranje? 

Ali je sprememba namembnosti že bila pridobljena in kdaj se pričakuje začetek del? 

 

Županja je pojasnila, da je bilo o prizidku bilo veliko razprave pri sprejemanju proračuna občine za 

leto 2019 in da je idejna zasnova že bila izdelana v lanskem letu, ter da so sredstva za izdelavo 

projektne dokumentacije zagotovljena v letošnjem letu, sama izgradnja pa v letu 2020. Končna 
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odločitev pa je v rokah članov občinskega sveta ali bo v naslednjem letu izgradnjo prizidka 

prepoznal kot prioriteto in jo uvrstil v proračun. Na ministrstvo za šolstvo pa se je že zaprosilo za 

termin sestanka, a odgovora še nismo prejeli.  

 

Ciril Magdič je izpostavil potrebno ureditev bankine v širini pol metra in v dolžini cca 20-30 

metrov pri mostu reke Ščavnice v Cezanjevcih, saj potem otrokom predšolske vzgoje in drugim 

pešcem ne bi bilo potrebno stopati s pločnika na vozišče in pot nadaljevati po samem vozišču.  

Županje je obljubila, da se bo izvedel terenski ogled.  

 

Silvester Perko je izrekel zahvalo za prenovljena mostova v Drakovcih in Kuršincih, ki ju je lansko 

septembrsko neurje popolnoma uničilo ter hitro odzivnost županje, podžupanov, občinske uprave, 

ARSO in izvajalcev.  

 

Mag. Tomislav Nemec je podal pobudo o ureditvi šolskega košarkarskega igrišča pri OŠ Ivana 

Cankarja Ljutomer. 

 

Županja je pojasnila, da so pogovori že bili opravljeni, dogovorjene so bile prioritete in sicer, da se 

najprej pristopi k energetski sanaciji šole, nato pa se skupaj s športnimi profesorji ugotovi seznam 

potreb, pripravi potrebna dokumentacija, po potrditvi investicije v proračunu se prijavi na razpis 

Fundacije za šport.  

 

Jože Panič postavil vprašanje predsedniku Statutarno pravne komisije glede na pretekli seji podane 

pobude o obravnavi skladnosti Odloka o volitvah z zakonodajo. Članom občinskega sveta pa 

predlagal, da se naj točka dnevnega reda Pobude in vprašanja članov občinskega sveta  obravnava 

na koncu same seje, saj morajo v nasprotnem primeru povabljeni predstavniki podjetij ali zavodov - 

poročevalci k posameznim točkam dnevnega reda, čakati.  

 

Ciril Magdič je pojasnil, da je bila pobuda obravnavana na ponedeljkovi seji odbora. Ugotovili so, 

da je bila ta tematika že (sprememba odloka) predmet razprave dveh mandatov članov občinskega 

sveta. Županjo in direktorico občinske uprave je prosil za predložitev kronologije sprejetih sklepov 

občinskih sej na to tematiko in pregled realizacije sprejetih sklepov. Komisija je v postopku 

pridobivanja informacij s strani pristojnih služb, nato se bo razpoložljivo gradivo obravnavalo na 

eni izmed prihodnjih sej komisije, katera bo pripravila občinskemu svetu v obravnavo ustrezen 

predlog, saj se bo poskušala zadeva urediti do naslednjih volitev.  

 

Županja je pojasnila, da je določeno gradivo že bilo pripravljeno za obravnavo na občinskem svetu, 

a do realizacije sklepa ni prišlo, saj je za spremembo odloka potrebna absolutna večina, kar pomeni, 

da bi moralo za predlog sklepa glasovati 14 od 21 članov občinskega sveta.  

 

5. ODLOK O DOLOČITVI LOKACIJSKE PREVERITVE V OBČINI LJUTOMER – 2. 

OBRAVNAVA 

 

Županja je besedo predala predsednikom odborov. 

Odbor za finance Občinskemu svetu Občine Ljutomer predlaga, da Odlok o določitvi stroškov 

lokacijske preveritve v občini Ljutomer – 2. obravnava  v predlagani obliki sprejme. 

 

Odbor za gospodarstvo in turizem predlaga Občinskemu svetu Občine Ljutomer, da Odlok o 

določitvi stroškov lokacijske preveritve v občini Ljutomer – 2. obravnava v predlagani obliki 

sprejme. 

 

Obrtno-podjetniški strateški svet se je seznanil z Odlokom o določitvi stroškov lokacijske preveritve 

v Občini Ljutomer – 2. obravnava in se z vsebino strinja. 
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Ker razprave ni bilo je županja podala predlog odloka na glasovanje. 

 

Prisotnih je bilo 17 članov občinskega sveta. 

Odlok določitvi lokacijske preveritve v Občini Ljutomer je bil soglasno sprejet. 

 

Sprejet je bil naslednji S K L E P št. 57 : 

1. Občinski svet Občine Ljutomer sprejme Odlok o določitvi lokacijske preveritve v 

Občini Ljutomer. 

2. Odlok se objavi v Uradnem glasilu slovenskih občin. 

 

6. ODLOK O DOLOČITVAH TAKSE ZA OBAVNAVO ZASEBNIH POBUD ZA 

SREMEMBE NAMENSKE RABE PORSTORA V ODLOKU O OBČINSKEM 

PROSTORKEM NAČRTU OBČINE LJUTOMET – 2. OBRAVNAVA 

 

Županja je besedo predala predsednikom odborov. 

 

Odbor za finance k Odloku o določitvi takse za obravnavo zasebnih pobud za spremembo namenske 

rabe prostora v Odloku v občinskem prostorskem načrtu občine Ljutomer – 2. obravnava daje 

negativno mnenje. 

 

Odbor za gospodarstvo in turizem k Odloku o določitvi takse za obravnavo zasebnih pobud za 

spremembo namenske rabe prostora v Odloku o občinskem prostorskem načrtu Občine Ljutomer – 

2. obravnava daje negativno mnenje, ker so z vidika gospodarstva ocenili, da je sprememba 

namenske rabe omejitev in so mnenja, da te takse ne bi bilo, kot je ni bilo do sedaj. 

 

Jerneja Rajner je podala pojasnila, da je dani odlok bil sprejet na prvi obravnavi 3. redni seje 

Občinskega sveta Občine Ljutomer, v tem času je bil podan 15 dnevni rok za pripombe in 

dopolnitve, dani odlok so obravnavala tudi delovna telesa, v odloku so bila na pobudo delovnih 

teles sprejete določene spremembe.  

 

Obrtno-podjetniški strateški svet se je seznanil z Odlokom o določitvi takse za obravnavo pobud za 

spremembe namenske rabe prostora v Odloku o občinskem prostorskem načrtu Občine Ljutomer – 

2. obravnava in se z vsebino strinja. Člani Obrtno-podjetniškega sveta z zadovoljstvom ugotavljajo, 

da se je upošteval njihov predlog o znižanju višine takse. 

 

Jerneja Rajner je pojasnila posledice negativnega mnenja k celotnemu odloku, s tem, da je Odbor 

za varstvo okolja in urejanje prostora podal pozitivno mnenje k odloku.  

 

Maksimiljan Gošnjak je dejal, da so izhajali iz stališča, da če je bilo do sedaj brezplačno naj bo še 

naprej. Država dala možnost občini, da na podlagi tega odloka začne služiti. 

 

Županja je pojasnila, da  se bodo potem ti stroški morali dodatno zagotavljati v proračunu Občine 

Ljutomer. 

 

Jerneja Rajner je pojasnila, da prihodki iz naslova te takse so v bistvu namenski vir občine za 

financiranje nalog urejanja prostora.  

 

Jože Klemenčič, je kot predsednik Odbora za varstvo okolja in urejanje prostora pojasnil, da so 

podali predlog znižanja takse iz razlogov, kot so že bili predhodno pojasnjeni iz strani Jerneje 

Rajner.  

 

Županja je dani predlog odloka podala na glasovanje. 
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Prisotnih je bilo 17 članov občinskega sveta. 

Rezultati glasovanja: ZA: 15 , PROTI: 2 

 

Sprejet je bil naslednji S K L E P št. 58: 

1. Občinski svet Občine Ljutomer sprejme Odlok o določitvi takse za obravnavo zasebnih 

pobud za spremembo namenske rabe prostora v Odloku o občinskem prostorskem 

načrtu občine Ljutomer. 

2. Odlok se objavi v Uradnem glasilu slovenskih občin. 

 

7. ODLOK O POKOPALIŠKI IN POGREBNI DEJAVNOSTI V OBČINI LJUTOMER 

– 2. OBRAVNAVA  

 

Županja je besedo predala predsednikom odborov. 

 

Odbor za finance Občinskemu svetu Občine Ljutomer predlaga, da Odlok  o pokopališki in 

pogrebni dejavnosti v občini Ljutomer - 2. obravnava v predlagani obliki sprejme. 

 

Odbor za gospodarstvo in turizem predlaga Občinskemu svetu Občine Ljutomer, da Odlok o 

pokopališki in pogrebni dejavnosti v občini Ljutomer – 2. obravnava v predlagani obliki sprejme. 

 

Obrtno-podjetniški strateški svet se je seznanil z Odlokom o pokopališki in pogrebni dejavnosti v 

Občini Ljutomer – 2. obravnava in se z vsebino strinja. 

 

Ker razprave ni bilo je županja dani predlog podala na glasovanje. 

 

Prisotnih je bilo 17 članov občinskega sveta. 

Odlok je bil s strani svetnikov soglasno sprejet. 

Sprejet je bil naslednji S K L E P št. 59: 

1. Občinski svet Občine Ljutomer sprejme Odlok o pogrebni in pokopališki dejavnosti v 

Občini Ljutomer. 

2. Odlok se objavi v Uradnem glasilu slovenskih občin. 

 

8. ODLOK O PROMOCIJSKI IN TURISTIČNI TAKSI V OBČINI LJUTOMER 

 

Županja je besedo predala predsednikom odborov. 

 

Odbor za finance Občinskemu svetu Občine Ljutomer predlaga, da Odlok  o promocijski in 

turistični taksi v občini Ljutomer – 2. obravnava v predlagani obliki sprejme. 

 

Odbor za gospodarstvo in turizem predlaga Občinskemu svetu Občine Ljutomer, da Odlok o 

promocijski in turistični taksi v občini Ljutomer – 2. obravnava v predlagani obliki sprejme. 

 

Odbor predlaga Občinskemu svetu, da Odlok o promocijski in turistični taksi v Občini Ljutomer - 2. 

obravnava, v pripravljeni obliki sprejme. 

 

Obrtno-podjetniški strateški svet se je seznanil z Odlokom o promocijski in turistični taksi v Občini 

Ljutomer – 2. obravnava in se z vsebino strinja. 

 

Ker razprave ni bilo je županja dani predlog podala na glasovanje. 

 

Prisotnih je bilo 17 članov občinskega sveta. 

Odlok je bil s strani svetnikov soglasno sprejet. 

Sprejet je bil naslednji S K L E P št. 60 : 
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1. Občinski svet Občine Ljutomer sprejme Odlok o turistični in promocijski taksi v 

občini Ljutomer. 

2. Odlok se objavi v Uradnem glasilu slovenskih občin. 

 

9. UGOTOVITVENI SKLEP O UREDITVI ZEMLJIŠKOKNJIŽNEGA STANJA 

DOMA STAREJŠIH OBČANOV 

 

Slavica Sunčič je podala obrazložitev na dano točko dnevnega reda. Ministrstvo za delo, družino, 

socialne zadeve in enka možnosti je letos že z dvema dopisoma, 28. januarja 2019 in 19. aprila 2019 

zaprosilo Občino Ljutomer, da se končno uredi lastništvo Doma starejših Ljutomer v korist 

Republike Slovenije. Kot je bila zaključena investicija in poravnane medsebojne obveznosti v 

razmerju 70% Republike Slovenije in 30% Občine Ljutomer, Križevci, Veržej in Razkrižje in 

sprejeti sklepi vseh štirih občin. V letu 2002 so med drugim vsi štirje Občinski sveti odločili, da se 

sprejeme poročilo o končnem obračunu izgradnje, obrtni in instalacijski del ter zunanje ureditve 

doma. Medsebojne obveznosti so bile poravnane. Lastninski del vseh štirih občin se vknjiži v korist 

Republike Slovenije, kar bi po predhodnem sporazumu naj opravila Občina Ljutomer, a se to do 

danes ni zgodilo. Ministrstvo potrjuje, da so sklepi zavezujoči, da Občinski svet Občine Ljutomer 

sprejme ugotovitveni sklep, kot je v gradivu, saj Občinski svet od leta 2002 o navedeni zadevi ni 

spreminjal svojih odločitev, le Občina Ljutomer ni speljala postopka, kot je bilo sprejeto. Statutarno 

pravna komisija je to tovrstno tematiko obravnavala na dveh sejah in ugotovila, da navedeni sklepi 

pri štirih občinskih svetih niso bili spremenjeni. 

 

Županja je dejala, da je nad tem sklepom zelo presenečena, in da če bo danes izglasovan, bo 

zadržala njegovo izvrševanje iz vidika odgovornosti. Dejstvo je, da so v sedanji sestavi občinskega 

sveta potrdili načrt razpolaganja s stvarnim premoženjem občine v katerem so potrdili prodajo tega 

zemljišča v skladu s cenitvijo, in sicer v vrednosti 70. tisoč EUR. Predlog sklepa razume, da se bo 

državi podari 70. tisoč EUR, kar jo skrbi in preseneča in si ne želi manipulacij, da je oškodovala 

občinsko premoženje. Pozna stvari, katere so bile podpisane, ker je v preteklosti tudi sodelovala in 

nikjer ni zapisano, da mora Občina Ljutomer brezplačno prenesti zemljišče na Republiko Slovenijo. 

Zaveda se, kar je zapisano v pogodbi iz leta 2002, zakaj zadeva ni bila izvršena, zgleda, da ni bilo 

pogojev za podpis in prenos lastništva. Izpostavila je, da bi raje teh 70. tisoč EUR vložili v 

izgradnjo ceste Pristava, kot je dejal svetnik Klemenčič Jože. V preteklosti se je sestala s sodelavko 

in direktorjem Doma starejših občanov Ljutomer in sprejeli so predlog, da v kolikor bi država 

namenila sredstva za planirano investicijo, bi občina lahko pristopila s tripartitnim sporazumom, za 

brezplačen prenos pa občina nima pogojev. Tudi če občinski svet naloži županu izvršitev, kar ni v 

skladu z zakonodajo, tega ne more izvršiti. 

 

Jože Panič je dejal, da zakaj bi občina morala dati sredstva državi, če pa država čedalje manj 

sredstev namenja občini, predlaga, da bi teh 70. Tisoč EUR namenili za menjavo azbestnih cevi v 

Pristavi in novo cestno prevleko. 

 

Dejan Karba je povzel dopis iz strani Ministrstva za delo, družino, socialne zadeve in enake 

možnosti ter dejal, da bi potem mi morali sklep iz leta 2002 preklicati. 

 

Županja je dejala, da nikjer v nobenem sklepu do sedaj ni pisalo, da se lastništvo prenese 

brezplačno. 

 

Maksimiljan Gošnjak  je dejal, da se naj stvari uredijo korektno, da se ta problematika uredi, ker 

gre za razširitev Doma občanov Ljutomer zaradi pomanjkanja kapacitet. 

 

Županja je dejala, da gre za tripartitni sporazum, ki ga je potrebno urediti, da se zadeve iz leta 2002 

zaključijo. 
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Maksimiljan Gošnjak, se je strinjal, da kot županja dela odgovorno in bi se v dani situaciji odločil 

tudi tako, verjame pa, da se z državo tudi da urediti kak dogovor. 

 

Županja je povzela zapisnik iz 22. maja 2017, ki je bil zapisan na sestanku Doma starejših občanov 

Ljutomer. 

 

Mag. Tomislav Nemec je dejal, da je problem, da od leta 2001 nismo bili sposobni, da bi se 

zemljiškoknjižno uredil Dom starejših občanov Ljutomer. Nujno potrebno je, da se to stanje uredi.  

Želi, da se zbližajo stališča, njegov edini cilj je nadaljnji razvoj občine. 

 

Dejan Karba je podal prošnjo, da se prebere zapisnik, ki je bil zapisan na sestanku iz strani Doma 

starejših občanov Ljutomer. 

 

Ana Žnidarič je zapisnik za prenos lastništva in funkcionalnega zemljišča na DSO Ljutomer ter 

drugo problematiko prebrala članom Občinskega sveta Občine Ljutomer. 

 

Dejan Karba je dejal, da želi  pojasnilo iz strani mag. Tomislava Nemca, kaj v tem zapisniku ni v 

redu. 

 

Mag. Tomislav Nemec je podal odgovor, da je to zapis v katerem je izražena želja, da se uredi 

zemljiškoknjižno stanje. 

 

Županja je ponovno pojasnila, da se s pogodbo, ki se daje v podpis s strani doma oz. ministrstva, 

stvari ne urejajo tako, kot je bilo dogovorjeno na sestanku in   nima nobenega vpliva z nobenimi 

pooblastili občinskega sveta.  Pogodba o uskladitvi zemljiško knjižnega stanja z dejanskim pomeni, 

kot je pojasnila tudi pravnica, da ni možno zahtevati nekega plačila oz. se dogovoriti za kakšno 

drugo zadevo. Morali bi doreči sodelovanje in  da se zadeve uredijo tripartitno. Podan je bil 

predlog, da se naj o zapisanem na sestanku v DSO pogovarjajo ter se naj za ta namen imenuje 

delovna skupina, ki bo zadevo urejala. 

 

Maksimiljan Gošnjak je dejal, da je pomembno sodelovanje, da se lahko zadeve uredijo. Podal je 

predlog, da bi do Ministrstva za delo, družino, socialne zadeve in enake možnosti lahko tudi 

pristopili preko stranke SMC.  

 

Matevž Kaučič je dejal, da je kot predstavnik lokalnega odbora SMC pripravljen sodelovati v tej 

zgodbi,  lahko uredim delovno skupino v kateri je lahko tudi član. 

 

Mag. Tomislav Nemec je podal pripombo glede investicije, ter dejal da investicija inventuelno 

sledi. Dana bodo sredstva za širitev domov in do takrat želi, da je vse urejeno, lastništvo in projekti. 

 

Dejan Karba podpira predlog, da se imenuje projeknta skupina in da se začno pogovori z 

Ministrstvom za delo, družino, socialne zadeve in enake možnosti. 

 

Jože Panič je dejal, da bi od tistega, kar je zapisano v zapisniku, bilo potrebno naprej peljati 

zadevo. 

 

Matevž Kaučič je podal predlog za 5 minutni odmor za uskladitev sklepa. 

 

Sledil je 5 minutni odmor. 

 

Seja se je nadaljevala ob 15.25. 

 



 12 

Mag. Tomislav Nemec je povzel predlagani sklep ter dejal, da županjo Občine Ljutomer skupaj z 

delovno skupino, ki jo imenuje sama z Ministrstvom za delo, družino, socialne zadeve in enake 

možnosti poskuša oz. izpogaja čim ugodnejšo realizacijo tega sklepa za Občino Ljutomer.  

 

Županja je podala imena kandidatov za delovno skupino za ureditev zemljiško knjižnega stanja. 

 

Predlog sklepa, da se v delovno skupino za ureditev premoženjsko pravnih razmerij in glede 

aktivnosti v zvezi z izgradnjo ali dograditvijo Doma starejših občanov Ljutomer imenuje delovna 

skupina s pooblastili občinskih svetnikov Občine Ljutomer in da se zadeve peljejo skozi zapisnik. 

 

Člani delovne skupine: 

1. Maksimiljan Gošnjak 

2. Matevž Kaučič 

3. Mag. Olga Karba  

 

Prisotnih je bilo 17 članov občinskega sveta. 

Odlok je bi s strani svetnikov soglasno sprejet. 

 

Sprejet je bil naslednji S K L E P št. 61: 

Ustanovi se delovna skupina za ureditev premoženjsko pravnih razmerij in izvedbo 

dogovorov glede aktivnosti v zvezi z izgradnjo ali dograditvijo Doma starejših občanov 

Ljutomer, v naslednji sestavi: 

1. Maksimiljan Gošnjak, Vrazova ulica 8, 9240 Ljutomer 

2. Matevž Kaučič, Gresovščak 6, 9240 Ljutomer 

3. Mag. Olga Karba, Aškerčeva ulica 16, 9240 Ljutomer 

Občinski svet Občine Ljutomer pooblašča delovno skupino za ureditev premoženjskega 

stanja nepremičnin parc. št. 1921/2 in 1923/4m obe k. o. 259 Ljutomer v povezavi z 

dogovorom o investiciji dograditve Doma starejših Ljutomer. 

 

10. PREDOG SPREMEMBE ODLOKA O PRIZNANJIH IN NAGRADAH OBČINE 

LJUTOMER 

 

Županja je prebrala predlagani predlog, in sicer da občinska uprava do naslednje redne seje 

Občinskega sveta Občine Ljutomer pripravi predlog sprememb odloka o priznanjih in nagradah 

Občine Ljutomer. 

 

Predlog sklepa je bil podan na glasovanje. 

 

Prisotnih je bilo 17 članov občinskega sveta. 

Rezultati glasovanja: ZA: 16  , PROTI: 1 

 

Sprejet je bil naslednji S K L E P št. 62 : 

Občinski svet Občine Ljutomer zahteva od občinske uprave, da do naslednje redne seje 

Občinskega sveta Občine Ljutomer, pripravi predlog sprememb Odloka o priznanjih in 

nagradah Občine Ljutomer. 

 

11. SKLEP O ZAMRZNITVI IZDAJANJA NOVIČK 

 

Županja je besedo predala predlagatelju sklepa. 

 

Dejan Karba je predstavil predlagani predlog odloka o Novičkah, ker svetniki nimajo nobenega 

pregleda v vsebino indicije nastajanja Novičk in, ker menijo, da si občanke in občani zaslužijo 

pluralno glasilo, kamor bo lahko prispevala vsa skupnost in, kjer bodo bralci prebirali preverjeno in 
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takšno vsebino, ki bo skupnosti in bralcem postavile realno sliko, so že v začetku leta pristopili k 

izdelavi novega glasila z naslovom »Lotmerški cejtingi«. Županja je odlok v branje prejela meseca 

februarja s prošnjo, da odlok pregleda, ker iz njene strani zadeva ni bila pregledana, so zadevo 

reševali preko občinske uprave. Kot predlagateljem odloka jim je bil poslan le en dopis v mesecu 

juniju, na katerem je podpisnica dopisa opozorila le na nekaj drobnih dopolnitev. Skupaj z občinsko 

upravo je predlagatelj novega občinskega odloka, besedilo tako ustrezno dopolnil in od občinske 

uprave prejel neformalno zagotovilo, da odlok ustreza obravnavi na občinskem svetu. Kljub 

zagotovitvi direktorice občinske uprave, da bo odlok uvrščen na dnevni red 5. seje Občinskega 

sveta Občine Ljutomer, županja odloka na dnevni red ni uvrstila. V izogib predolgajo iskanju 

vprašanj, ali ne gre le za nagajanje izdajanju novega glasila, predlagatelji predlagamo, da do izdaje 

novega občinskega glasila urejenega v skladu z Zakonom o medijih, občina zamrzne izdajanje 

Novičk. Podan je bil tudi predlog, da se urnik ob prihajajočem občinskem prazniku ter prejemnike 

občinskih priznanj in nagrad Občina Ljutomer izda v samostojni brošuri. 

 

Županja je podala obrazložitev na dano odločitev, zakaj predlagani predlog odloka ni bil uvrščen 

na dnevni red 5. redne seje Občinskega sveta Občine Ljutomer. Pojasnila je, da niso bili izpolnjeni 

pogoji po poslovniku. Iz strani občinske uprave je bilo pojasnjeno, da se je usklajevalo predlog 

občinskega odloka, vendar so nekatere zadeve že v sami vsebini predlaganega odloka zapisane, da 

enkrat odloča KVIM drugič občinski svet, niti ni jasno zapisano kdo je odgovorni urednik. Celoten 

odlok je bil pregledan. Določene zadeve se morajo urediti v skladu z Zakonom o medijih in podala 

je prošnjo, da se ta časopis naj ne dela kot politični časopis. Občina Ljutomer je po zakonodaji 

dolžna seznaniti občanke in občane v skladu z Zakonom o lokalni samoupravi, kaj se dogaja v 

občini, kar se je tudi naredilo. Opozoriti je potrebno tudi na finančne posledici predlaganega odloka. 

Predlaga se, da se dani sklep umakne in uredi do naslednje redne seje.  

 

Dejan Karba, je izrazil željo, da je glasilo bolj pluralno, da bi imeli besedo vsi, ne samo nekateri. 

Če ti občinska uprava zagotovi, da je vse v redu, sedaj se pa spet nekaj ugotavlja. Strinja se, da se ta 

odlok čim prej uredi in da bo pluralno to urejeno v skladu z Zakonom o medijih.  

 

Direktorica občinske uprave Angela Lukman, je podala pojasnilo, da si nikakor ne bi mogla 

vzeti te pristojnosti, da bi obljubila, da bo predlagano glasilo na dnevnem redu 5. redne seje, po 

statutu in odloku je točno določeno, kdo pripravlja in predlaga dnevni red in to je župan in občinski 

svetniki. Pogovor med gospodom Karba je tekel o tem glasilu, imela je namen, da županjo prosi, da 

se dana točka uvrsti na dnevni red 5. redne seje, vendar je direktorica predlagala, da ta odlok gre v 

prvo obravnavo in zatem je ugotovila, da so določena neskladja v samem odloku. Smatrala je, da v 

kolikor gre odlok v prvo obravnavo, se lahko potem korigira.   

 

Dejan Karba je pojasnil, zakaj predlog hitrega postopka, zato, da bi se na eni seji o tem dogovorili 

in ne na dveh. 

 

Niko Miholič, je prosil za kratek odgovor, kako je zamišljen ta časopis »Lotmerške cejtinge«, 

kakšen proračun se za to namenja, kdo bo v uredniškem odboru, kdo ga imenuje, kakšna so 

finančna sredstva. 

 

Dejan Karba je podal obrazložitev, da je vse zapisano v predlogu, ki ga je meseca februarja poslal 

gospe županji. Kar se tiče finančnega dela, se finančni vložek ne bi povečal v prvega polletja do 

tega, da se v novem glasilu uredi oglasna mreža. Ko bodo oglasi zagnani od lokalnih podjetnikov, 

bo priliv novih sredstev, takrat lahko govorimo o nekem nadomestilu za urednika oz. za tiste, ki 

bodo pisali glasilo. Za začetek bi glasilo moralo slediti temu, da ne bi presegalo finančnega 

vložka,kot je za Novičke. 

 

Niko Miholič,  je podal obrazložitev zakaj, je podal dana vprašanja. Pojasnil je pomen Novičk v 

sedanji obliki.  
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Dejan Karba je pojasnil, da se ne odpira nobeno delovno mesto. Ne želi, da se delajo Novičke 

samo ene miselne opcije v občini. Želi, da se do naslednje seje uredi predlagani odlok. 

 

Županja je podala pojasnilo, da v tisku niso Novičke ampak program dogodkov ob občinskem 

prazniku Občine Ljutomer. 

 

Maksimiljan Gošnjak je dejal, da si občinski svet in občani želijo bolj objektivno zadevo, kot je 

sedaj. Predlaga, da se poda možnost za novo glasilo. 

 

Niko Miholič je dejal, da se naj pogledajo katere koli novičke ali zadnje in naj se pojasni, kaj je v 

njih tako neobjektivnega. 

 

Mira Rebernik Žižek sprašuje, kdo je sedaj v uredniškem odboru Novičk, kdo zbira te prispevke 

in jih oblikuje oz. določa, kaj se zapiše in kaj ne. Kako to, da kar se zapiše v novičke, gre samo 

zavodom in društvom. Zakaj ni javne objave kje drugje in zakaj se o tem ne obvesti najvišjega 

organa v Občini Ljutomer, če bi se to obvestilo ne bi imeli takšne ali drugačnega občutka, da nekdo  

o nečem ni obveščen. 

 

Županja je na dana vprašanja podala odgovor. V preteklosti je bil že na seji predlog odloka o 

občinskem glasilu in takrat žal ta odlok ni dobil podpore. Ker se posledično to ni zgodilo, so se 

začele izdajati Novičke, ker je Zakon o lokalni samoupravi jasen, da poročaš občankam in občanom 

o delu, ki je bilo skupaj doseženo. Vsebino če bo tako, bodo tudi v prihodnje pripravili zaposleni 

občinske uprave, zato ker peljejo projekte, investicije itd. Če je prišla kdaj pobuda, da bi se kar koli 

objavilo v Novičkah, niso nikoli nikogar zavrnili. Novičke so poročanje o tem, kaj se je zgodilo, 

kdo je za kaj zaslužen in kateri projekti se trenutno izvajajo. Zaželjeno je, da se kot občinski 

svetniki več udeležujejo prireditev, ker jih ljudje pogrešajo. Smiselno je, da se dani odlok poda v 

dvofazni postopek.  

 

Dejan Karba, predlaga, da se do konec poletja odlok uredi in na naslednji redni seji obravnava. 

 
Odlok o ustanovitvi in izdajanju javnega glasila »Lotmerške cejtinge« se uvrsti na naslednjo redno 

sejo Občinskega sveta Občine Ljutomer. 

 

Županja je dani predlog podala na glasovanje. 

 

Prisotnih je bilo 17 članov občinskega sveta. 

Rezultati glasovanja: ZA: 17 , PROTI: 0 

 

Sprejet je bil naslednji S K L E P št. : 63 

Na naslednjo sejo Občinskega sveta Občine Ljutomer se uvrsti Odlok o ustanovitvi in 

izdajanju javnega glasila Občine Ljutomer. 

 

12. SKLEP O POTRDITVI ELABORATA O OBLIKOVANJU CEN STORITEV 

OBVEZNIH GJS VARSTVA OKOLJA, ODVAJANJA IN ČIŠČENJA 

KOMUNALNE IN PADAVINSKE VODE V OBČINI LJUTOMER 

 

Dr. Peter Kralj poudaril je, da je ta Elaborat trenutno ključen in je čas, da se zadeve uredijo.  

 

Tomislav Zrinski, je predstavil vsebino sklepa o potrditvi Elaborata o oblikovanju cen storitev 

obveznih GJS varstva okolja, odvajanja in čiščenja komunalne in padavinske vode v Občini 

Ljutomer. Namen Elaborata je dejansko ustreznost cen, kjer se primerja obračunsko obdobje in 

predračunsko obdobje, kakšni stroški dejansko bodo pri izvajanju. 
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Županja je besedo predala predsednikom odborov. 

 

Odbor za gospodarstvo in turizem predlaga Občinskemu svetu Občine Ljutomer, da Sklep o 

potrditvi Elaborata o oblikovanju cen storitev obveznih gospodarskih javnih služb varstva okolja, 

odvajanja in čiščenja komunalne in padavinske odpadne vode v Občini Ljutomer v predlagani 

obliki sprejme. 

 

Odbor za varstvo okolja in urejanje prostora predlaga Občinskemu svetu Občine Ljutomer, da Sklep 

o potrdtivi Elaborata o oblikovanju cen storitev obveznih gospodarskih javnih služb varstva okolja, 

odvajanja in čiščenja komunalne in padavinske odpadne vode v Občini Ljutomer, sprejme. 

 

Odbor za finance Občinskemu svetu Občine Ljutomer predlaga, da Sklep o potrditvi elaborata o 

oblikovanju cen storitev obveznih gospodarskih javnih služb varstva okolja, odvajanja in čiščenja 

komunalne in padavinske odpadne vode v občini Ljutomer v predlagani obliki sprejme. 

 

Obrtno-podjetniški strateški svet se je seznanil z Elaboratom o oblikovanju cen storitev obveznih 

gospodarskih javnih služb varstva okolja, odvajanja in čiščenja komunalne in padavinske odpadne 

vode v Občini Ljutomer. 

 

Županja je po predstavitvi in stališčih odprla razpravo. 

 

Franjo Karlovčec, je podal vprašanje zakaj iz strani OPSS ni nobenega mnenja. 

 

Niko Miholič, je podal obrazložitev na dano vprašanje, da v danem trenutku še ne bodo podali 

mnenja, podali ga bodo naknadno po pogovoru z občino in Javnim podjetjem Prlekija. 

 

Matevž Kaučič je vprašal, zakaj je ta Elaborat predan v mesecu marcu in zakaj ga obravnavamo 

komaj sedaj. 

 

Tomislav Zrinski je podal odgovor na dano vprašanje, da je smiselno oba Elaborata obravnavati 

istočasno, odvajanje in čiščenje in vodooskrbo, ker so stroški prepleteni. 

 

Janko Špindler je podal vprašanje, glede odvoza greznic v čistilno napravo, ali ima naša čistilna 

naprava kapacitete, da vse to sprejme? Ali so tri prekatne čistilne naprave možne kot male čistilne 

naprave? 

 

Tomislav Zrinski je podal odgovor, da kar se tiče grezničnih gošč so predlagali ceno. Odvoz v 

čistilno napravo je možen, vendar je omejen z dnevno količino. Mala komunalna čistilna naprava in 

nepropustna greznica sta možni. 

 

Silvester Perko je podal vprašanje glede malih čistilnih naprav na območjih, kjer ni možna 

kanalizacija in ali se bodo namenjala kakšna sredstva? 

 

Tomislav Zrinski je podal odgovor, da je idejna študija, da bi na območjih, ki so izven 

aglomeracij, določilo, kje bi bile individualne ni kje združitev v male čistilne naprave. Dana zadeva 

je v končnem sprejemanju na ministrstvu. 

 

Županja je podala vprašanje, kdaj se lahko pričakuje idejna zasnova za male čistilne naprave, da se 

lahko začnejo pripravljati izhodišča za sofinanciranje malih čistilnih naprav. 

 

Tomislav Zrinski je podal odgovor, da v primeru, da bi se upoštevala stara aglomeracijska 

območja, bi se to lahko zgodilo hitro, saj je dokumentacija delno že pripravljena. 
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Jože Panič je vprašal, kako je s tistimi, ki že imajo v tem trenutku že male čistilne naprave in se 

tam predvideva kanalizacija, kako je v tem primeru. 

 

Tomislav Zrinski je dejal, da je obvezna priključitev na kanalizacijsko omrežje, tako je določeno z 

zakonodajno in občinskim odlokom. 

 

Županja je dani sklep po razpravi podala na glasovanje. 

 

Prisotnih je bilo 17 članov občinskega sveta. 

Predlagani sklep je bil soglasno sprejet. 

 

Sprejet je bil naslednji S K L E P št. : 64 

1. Občinski Svet Občine Ljutomer se je seznanil z Elaboratom o oblikovanju cen storitev 

obveznih občinskih gospodarskih javnih služb varstva okolja, odvajanja in čiščenja 

komunalne in padavinske odpadne vode  v Občini Ljutomer, ki ga je pripravilo Javno 

podjetje Prlekija d.o.o.  v marcu 2019. 

2. Občinski svet Občine Ljutomer potrjuje predračunske cene obveznih občinskih 

gospodarskih javnih služb varstva okolja odvajanja odpadne vode in sicer:  

 Predračunsko ceno omrežnine, ki za osnovni priključek DN ≤ 20  znaša 8,3729 

EUR mesečno 

 Predračunsko ceno storitev odvajanja odpadne, ki znaša 0,4310  EUR za m3 

prodane pitne vode. 

3. Občinski svet Občine Ljutomer potrjuje predračunske cene obveznih občinskih 

gospodarskih javnih služb varstva okolja čiščenja odpadne vode in sicer:  

 Predračunsko ceno omrežnine, ki za osnovni priključek DN ≤ 20  znaša 1,8358  

EUR mesečno 

 Predračunsko ceno čiščenja odpadne vode, ki znaša 0,3076 EUR za m3 prodane 

pitne vode. 

4. Z uveljavitvijo tega sklepa preneha veljati Sklep Občinskega sveta Občine Ljutomer, št. 

2017 z 22. 3. 2017. 

 

13. MNENJE K ELABORATU 2019/2017 O OBLIKOVANJU CEN STORITEV 

OBVEZNE OBČINSKE GOSPODARSKE JAVNE SLUŽBE VARSTVA OKOLJA, 

OSKRBA S PITNO VODO 

 

Tomislav Zrinski je predstavil vsebino mnenja k Elaboratu 2019/2017 o oblikovanju cen storitev 

obvezne občinske gospodarske javne službe varstva okolja, oskrba s pitno vodo. Elaborat je 

pripravljen tako, da se prehaja na enotno ceno, kar pomeni v celotnem sistemu vseh osmih občinah, 

tako vodarine kot omrežnine. 

 

Županja je besedo predala predsednikom odborov. 

 

Odbor za gospodarstvo in turizem predlaga Občinskemu svetu Občine Ljutomer, da Mnenje k 

Elaboratu 2019/2017 o oblikovanju cen storitev obvezne občinske gospodarske javne službe varstva 

okolja, oskrba s pitno vodo v predlagani obliki ne sprejme.  Predlaga pa, da se sprejme brez 

pogojev, ki so navedeni v Mnenju. 
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Odbor za varstvo okolja in urejanje prostora predlaga Občinskemu svetu Občine Ljutomer, daje 

pozitivno Mnenje k Elaboratu 2019/2017 o oblikovanju cen storitev obvezne občinske gospodarske 

javne službe varstva okolja, oskrba s pitno vodo in sicer brez dodatnih pogojev.   

 

Odbor za finance Občinskemu svetu Občine Ljutomer predlaga, da Mnenje k Elaboratu 2019/2017 

o oblikovanju cen storitev obvezne občinske gospodarske javne službe varstva okolja, oskrba s 

pitno vodo, sprejme, brez dodatnih pogojev, ki so navedeni v Mnenju. 

 

Obrtno-podjetniški strateški svet se je seznanil z Elaboratom o oblikovanju cen storitev obvezne 

gospodarske javne službe varstva okolja, oskrba s pitno vodo. 

 

Županja je dejala, da je Občina Ljutomer je bila nosilna občina, ki bo morala po 5 letih poročati 

Evropski komisiji o zavezah, ki so bila zadana. Povzela je obrazložitev k mnenju Elaborata 

2019/2017. Nadalje je zaprosila za obrazložitev, kolikšne so vodne izgube. 

 

Dr. Peter Kralj, direktor Javnega podjetja Prlekija je podal obrazložitev na povedano.  Podpisana 

mora biti pogodba o najemu, potrebno je izvesti prenos, izdelati prevzemni zapisnik in na osnovi 

tega, če ga bodo vse občine sprejele, šele takrat lahko pride v veljavo. Ko bodo vsi ti pogoji 

izpolnjeni, se lahko začne zaračunavati voda.  

 

Županja je dejala, da ne more deliti mnenja, da v kolikor bodo župani na seji Sveta ustanoviteljic 

potrdili Elaborate o cenah in če ne bodo sklenili pogodb, da cene ne veljajo, to ne bo držalo. Ko se 

enkrat cene potrdijo potem se to mora izvajati. Skrbi jo, da če Javno podjetje Prlekija ne bo imelo 

podpisanih podjemnih pogodb in bodo cene jutri potrjene, kako bodo to izvajali. K zadevi je 

potrebno pristopiti odgovorno. S podanimi mnenji se ščiti interese občank in občanov Občine 

Ljutomer. 

 

Dr. Peter Kralj je dopolnil, da Elaborata jutri na seji vse občine ne bodo mogle sprejeti, ker še ga 

nekatere občine niso obravnavale na svojih sejah. Elaborat preide v veljavo, ko ga potrdijo vse 

občine. V kolikor ne bodo podpisane pogodbe o najemu infrastrukture z Javnim podjetjem Prlekija 

s strani ostalih občin bo zadeva ostala nespremenjena.  

 

Županja, s potrditvijo Elaboratov oz. cen, se naj pristopi k podpisu pogodbe o lastnini, da vse 

občine sklenejo najemne pogodbe in da se dorečejo odprte zadeve ter, da se zaključijo vsi sodni 

postopki. 

 

Maksimiljan Gošnjak,  je izrazil mnenje, da je na mizi pomembna zadeva, ker je voda tista 

dobrina, ki je najbolj pomembna za življenje in, da je danes na seji prisoten tako bivši direktor, kot 

tudi sedanji. Podal je vprašanje, ali je možno podati besedo nekdanjemu direktorju Javnega podjetja 

Prlekija. 

 

Županja, je dejala, da je predlagatelj gradiva oz. pripravljalec Elaborata Javno podjetje Prlekija, 

gospod Zrinski in Dr. Kralj sta podala obrazložitev. V primeru, da teh pogojev ne želijo zaščiti in 

podpreti naše občine in občane, s tem nima težav. Dejstvo je, da občinski svet poda mnenje, o cenah 

odločajo župani na seji Sveta ustanoviteljic Javnega podjetja Prlekija.  

 

Maksimiljan Gošnjak, je podal predlog za glasovanje, ali se nekdanjemu direktorju poda beseda 

ali ne. 

 

Županja, je izrazila veselja nad očitki, katere je podal svetnik Maksimiljan Gošnjak, saj se iz tega 

razloga na položnicah videlo, da pa so vseeno nekaj uspeli narediti za naše občane. Županja ni 

podala na glasovanje ali, da se dovoli beseda nekdanjemu direktorju Javnega podjetja Prlekija.  
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Dejan Karba, je dejal, da je dana tema obsežna. Sestal se je z župani, ki so podali tožbo in ravno 

danes so vložili novo tožbo. Veliko je nasprotnih si izključujoči zadev, da si osebno ne upa 

opredeljevati do nobenih podanih zadev.  

 

Županja je dejala, da če je že vse na sodišču, bo pa sodišče poiskalo te resnice.  

 

Mag. Tomislav Nemec je dejal, da je produkt tega projekta dvig omrežnine za 250% in 30% dvig 

vodarine, kar pomeni skupno 77% dvig vode. Mnenja je, da ta projekt ni najbolj prijazen do 

občanov oz. tisti, ki bomo to vsoto plačevali. Gre za drastični dvig osnovne dobrine. 

 

Županja je dejala, da podatki ki so bili navedeni višine povišanj ne držijo. Omrežnina je predlog, 

glede na to da se je infrastruktura povečala za 150%, vodarina pa 30%. Skupna košarica, tako za 

vodo, odvajanje in čiščenje pa znaša 18,61%. Glede 50% izkoriščenosti je bilo odločeno z ostalimi 

župani. Od leta 2013 so si prizadevali, da bi se uredba spremenila, da bi postopno začeli 

obremenjevati občane in iz tega to izhaja, žal ni bila povratna podpora iz strani države.  

 

Mag. Tomislav Nemec je podal repliko na povedano. 

 

Angelca Lukman mu je podala obrazložitev, da gre za indeks 250 povečanje pa je 1.25%. 

 

Dr. Peter Kralj je dejal, da se vodne izgube zmanjšujejo. Lahko se naredi predlog zmanjšanja 

vodnih izgub, ampak se bo občinam po procentih poslal predlog, da drugo leto v proračunu 

sprejmejo vse skupaj v razmiku 10 mio in 11 mio in se bo prišlo na 20%, samo potem je ta znesek 

na občino visok, potrebno je sukcesivno in počasno dvigovanje. Glede povišanja cen so do sedaj 

občine za C krak morale plačevati občine, sedaj pa je to zajeto v Elaboratu.  

 

Franjo Karlovčec je podal vprašanje glede tega, kje so tisti sekundarni vodi, ki jih je potrebno 

nujno obnoviti, kje so tiste izgube oz. segmenti, kateri so nujno potrebni za menjavo oz. novo 

gradnjo, to vse je povezano s proračunom. Ali je kakšen pogoj, da se ti sekundarni vodi dokončajo 

do katerega leta, ki je bil pogoj za to kohezijo. 

 

Dr. Peter Kralj je podal je primer sekundarnih vod druge faze, ki jo delajo Občina Gornja 

Radgona, Občina Apače in Občina sv. Jurij ob Ščavnici. Te občine so se zavezale, da bodo to 

investicijo pokrivale v največji meri. 

 

Jože Klemenčič je dejal, da kar se tiče zgodovine, ki bi jo sedaj želeli obravnavati, je proti temu, 

pomembno je da se gleda v prihodnost. Mnenja je, da je Elaborat primeren za nadaljnje delo. 

  

Ob 18.03 se je seji pridružila Sara Karba. 

 

Panič Jože je dejal, da je ta Elaborat vedno bil materija. Ti pogoji, ki so napisani niso slabi, na njih 

pa je ali bomo to sprejeli ali ne, dejstvo pa je, da kar pripada Občini Ljutomer, mora Javno podjetje 

Prlekija predati.  

 

Niko Miholič je dejal, da se mu večkrat očita populističnost. Podal je mnenje, glede besede 

nekdanjemu direktorju Javnega podjetja Prlekija. Pred samimi volitvami so nekateri sklicali okroglo 

mizo, dodatno je bil objavljen letak pred volitvami, kjer je bil zapisan vidik nekdanjega direktorja, 

imel je tudi trenutno veliko medijskega prostora, kjer so lahko videli, kaj je njegovo mnenje, če ga 

želijo poslušati se naj z njim sestanejo in potem lahko komunicirajo. Ta materija je težka, in 

dejansko noben od nas ne ve 20% tega, kar bi moral vedeti. Posluša se naj sedaj trenutno zaposlene 

na Javnem podjetju Prlekija, naj se jim postavljajo vprašanja in so tudi prediskutirajo. 

 

Županja je zaključila razpravo in podala predlog mnenja na glasovanje kot je v gradivu. 
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Prisotnih je bilo 18 članov občinskega sveta. 

Rezultati glasovanja: ZA: 7   PROTI: 13 

Mnenje v takšni obliki ni bilo izglasovano. 

 

Predlog mnenja s spremembo je bil podan na glasovanje: 

 

Prisotnih je bilo 18 članov občinskega sveta. 

Rezultati glasovanja: ZA: 11  PROTI: 0 

Mnenje v takšni obliki je bilo izglasovano. 

 

Sprejet je bil naslednji SKLEP št. : 65 

Občinski svet Občine Ljutomer daje pozitivno mnenje k Elaboratu 2019/2017 o oblikovanju 

cen storitev obvezne gospodarske javne službe varstva okolja, Oskrba s pitno vodo, Občina 

Apače, Občina Gornja Radgona, Občina Križevci, Občina Ljutomer, Občina Radenci, Občina 

Razkrižje, Občina Sveti Jurij ob Ščavnici, Občina Veržej, ki ga je izdelalo JP Prlekija d.o.o. v 

marcu 2019 (v nadaljevanju elaborat) in sicer:  

- predračunska cena za vodarino  znaša 0,6747 EUR za m3 prodane pitne vode. 

- predračunska cena omrežnine ob 100% stopnji izkoriščenosti obstoječe javne 

infrastrukture aktivirane pred 1.1.2017 in ob 50% stopnji izkoriščenosti nove javne 

infrastrukture aktivirane po 1.1.2017, znaša 8,5274 EUR/mesec za osnovni priključek  

DN ≤ 20  

 

14. SKLEP O DOLOČITVI SUBVENCIJE K CENI OSKRBE S PITNO VODO  

 

Angela Lukman, direktorica občinske uprave je predstavila vsebino Sklepa o določitvi subvencije 

k ceni oskrbe s pitno vodo. 

 

Županja je besedo predala predsednikom odborov. 

 

Odbor za gospodarstvo in turizem predlaga Občinskemu svetu Občine Ljutomer, da Sklep  o 

določitvi subvencije k ceni oskrbe s pitno vodo sprejeme v varianti 2, da se omrežnina v ceni oskrbe 

s pitno vodo subvencionira v višini 50 odstotkov. 

 

Odbor za varstvo okolja in urejanje prostora predlaga Občinskemu svetu Občine Ljutomer, da Sklep 

o določitvi subvencije k ceni oskrbe s pitno vodo in sicer  Varinto št. 1 (30 %) podpre. 

Odbor za finance predlaga Občinskemu svetu Občine Ljutomer, da Sklep o določitvi subvencije k 

ceni oskrbe s pitno vodo sprejme v Varianti št. 2, da se omrežnina v ceni oskrbe s pitno vodo 

subvencionira v višini 50-odstotkov. 

Obrtno-podjetniški strateški svet se je seznanil s sklepom o določitvi subvencije k ceni oskrbe s 

pitno vodo. 

 

Županja je dani predlog sklepa podala v razpravo. 

 

Mag. Tomislav Nemec je povedal, kakšna razprava je bila na Odboru za gospodarstvo. S tem, ko bi 

občina pristopila k 50 procentnemu subvencioniranjem, bi prišli na 27,6% dvig cen, kar je blizu 

30%, kar predstavlja že veliko bremenitev. Podal je mnenje, da politika, ki bi morala skrbeti za 

ugodno ceno komunalnih dobrin, ni najboljše odigrala svoje vloge za to cenovno politiko. Gesta 

Občinskega sveta bi morala biti, da se podpre 50 procentno subvencioniranje.  

 

Županja, je dejala, da se Občina leta 2005 ni odločila pristopiti k projektu sistema C, ker ni bilo 

finančne konstrukcije in takrat gospod Špindler ni podpisal pogodbe, ker se je zavedal, da smo s 
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takratnim upravljaljcem imeli dobro zgrajeno infrastrukturo. S prihodom gospoda Jurša in takratno 

sestavo občinskega sveta se je ustanovilo podjetje in takrat se je pristopilo k sistemu C. 

 

Mira Rebernik Žižek, je opozorila ali se odločijo za 50% ali 30 % subvencioniranje, dobili so 

izračune, kaj to pomeni  na položnici. Vsi gledajo, da je sedaj to zelo strašno za naše občane, oz. za 

obremenitev gospodinjstev. Noben pa se ne zaveda, koliko recimo stane škatla cigaret ali se 

zavedamo kaj pomeni imeti pitno vodo. Bolj bi se morali pogovarjati o tem, kako se bo prihranila 

vodna izguba v gospodinjstvih.    

  

Dejan Karba, se pridružuje mnenju gospe Mire Rebernik Žižek. Ukvarjati bi se morali z vodnimi 

izgubami. Strinja se s 30% subvecioniranjem pitne vode. 

 

Niko Miholič, je dejal, da ni res, da se ekonomska situacija ne spreminja, ko je SMC prevzela vlado 

je minimalna plača bila 560 EUR, danes 667 EUR. Če gledamo, da se plače v gospodarstvu 

dvigujejo, mora biti tudi po drugi strani priliv.  

 

Mag. Tomislav Nemec je podal repliko in dejal, da vidi populisitčno nastopanje. Slediti minimalni 

pači in dvigniti vodo na 47% se mu ne zdi najbolj korektna primerjava. Zavedati se je treba, da 50% 

subvencija še zmerja pomeni 27,6% dvig vode. 

 

Ciril Magdič, je dejal, da tudi proračunski denar je denar naših občanov, za katerega odgovarja 

občinski svet, tako da se je potrebno vprašati, kje bi vzeli ves ta denar na letni ravni iz proračuna.  

 

Sara Karba, je dejala, da ko se gledajo procenti, zgleda veliko, ko pa je bila primerjava košaric z 

cenami je mnenja, da je gospa Mira Rebernik Žižek, lepo opisala primerjavo razlike v ceni ene 

škatlice cigaret. Mnenja je, da je 30% subvencija pitne vode primerna.  

 

Maksimiljan Gošnjak, ostaja pri mnenju, kot so ga sprejeli v odboru za gospodarstvo in finance. 

Mnenja je, da bi občanom lahko na začetku subvencionirali 50% pitne vode. 

 

Ludvik Rudolf st., je podal misel, kako so nekoč ljudje stežka prišli do pitne vode.   

 

Srečko Žižek, se pridružuje mnenju predsednika odbora za gospodarstvo, da se pitna voda 

subvecionira 50%, ker te cene za 15 kubikov vode so malo zavajojoče, ker štiri članska družina 

porabi več vode. 

 

Saša Polajnar, je mnenja, da se pitna voda subvencionira 50%, ker je vsak evro pomemben, 

predvsem za upokojence z nizko pokojnino.   

 

Županja je zaključila razpravo in podala predlog sklepa na glasovanje.  

 

Prisotnih je bilo 18 članov občinskega sveta. 

Rezultati glasovanja: ZA: 14 , PROTI: 3 

 

Sprejet je bil naslednji S K L E P št. : 66 

1. Občinski svet Občine Ljutomer določa subvencijo k ceni storitve obvezne občinske 

gospodarske javne službe oskrba s pitno vodo, za nepridobitne uporabnike, ki jo izvaja 

javno podjetje Prlekija d.o.o. 

2. Subvencija se dodeli v višini 30 % v delu, ki se nanaša na ceno omrežnine.           

3. Finančna sredstva za subvencije se zagotovijo v proračunu Občine Ljutomer. 

4. Ta sklep prične veljati z dnem veljavnosti cen oskrbe s pitno vodo v občinah 

ustanoviteljicah JP Prlekija d.o.o., ki jih v skladu z Odlokom o ustanovitvi Javnega 

podjetja Prlekija d.o.o. (Uradni list RS, št. 81/2016)  sprejme skupni organ občin, Svet 
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ustanoviteljic. 

5. S sprejetjem tega sklepa preneha veljati sklep št. 210 z dne 22. 3. 2017. 

6. Ta Sklep se objavi v Uradnem glasilu slovenskih občin. 

 

15. ODLOK O SPREMEMBAH  IN DOPOLNITVAH ODLOKA O USTANOVITVI 

JAVNEGA VZGOJNO-IZOBRAŽEVALNEGA ZAVODA OSNOVNA ŠOLA IVANA 

CANKARJA LJUTOMER – SKRAJŠANI POSTOPEK 

 

Mag. Mateja Štefanec Vaupotič je podrobneje predstavila Odlok o spremembah  in dopolnitvah 

odloka o ustanovitvi javnega vzgojno-izobraževalnega zavoda Osnovna šola Ivana Cankarja 

Ljutomer. 

 

Odbor za družbene dejavnosti je na svoji seji obravnaval Odlok o spremembah in dopolnitvah 

Odloka o ustanovitvi javnega vzgojno-izobraževalnega zavoda Osnovna šola Ivana Cankarja 

Ljutomer in Občinskemu svetu Občine Ljutomer predlaga, da ga po skrajšanem postopku sprejme. 

 

Županja je dani odlok podala v razpravo, ker razprave ni bilo, je odlok podala na glasovanje. 

 

Prisotnih je bilo 18 članov občinskega sveta. 

Sklep je bil soglasno sprejet.  

Sprejet je bil naslednji S K L E P št. : 67 

1. Občinski svet Občine Ljutomer sprejme Odlok o spremembah in dopolnitvah Odloka 

o ustanovitvi javnega vzgojno-izobraževalnega zavoda Osnovna šola Ivana Cankarja 

Ljutomer - skrajšani postopek. 

2. Odlok se objavi v Uradnem glasilu slovenskih občin. 

 

16. SKLEP O POTRDITVI ELABORATA O OBLIKOVANJU CEN SORITEV JAVNE 

GOSPODARSKE SLUŽBE ZBIRANJA DOLOČENIH VRST KOMUNALNIH 

ODPADKOV ZA LETO 2019 

 

Občinski svet Občine Ljutomer je soglasno sprejel, da dano točko predstavi Leštan Aljoša. 

 

Aljoša Leštan je podrobneje predstavil Elaborat o oblikovanju cen storitev Javne gospodarske 

službe zbiranja določenih vrst komunalnih odpadkov za leto 2019. 

 

Županja je besedo predala predsednikom odborov. 

 

Odbor za gospodarstvo in turizem predlaga Občinskemu svetu Občine Ljutomer, da Sklep o 

potrditvi Elaborata o oblikovanju cen storitev javne gospodarske službe zbiranja določenih vrst 

komunalnih odpadkov za leto 2019 v predlagani obliki sprejme. 

 

Odbor za varstvo okolja in urejanje prostora predlaga Občinskemu svetu Občine Ljutomer, da Sklep 

o potrdtivi Elaborata o oblikovanju cen storitev javne  gospodarske javnih službe zbiranja določenih 

vrst komunalnih odpadkov za leto 2019, sprejme. 

 

Odbor za finance Občinskemu svet Občine Ljutomer predlaga, da Sklep o potrditvi elaborata o 

oblikovanju cen storitev javne gospodarske službe zbiranja določenih vrst komunalnih odpadkov za 

leto 2019 v predlagani obliki potrdi. 

 

Obrtno-podjetniški strateški svet se je seznanil z Elaboratom o oblikovanju cen storitev javne 

gospodarske službe zbiranja določenih vrst komunalnih odpadkov za leto 2019.  

 

Županja je dani predlog sklepa podala v razpravo. 
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Silvester Perko je podal vprašanje glede ekološkega otoka pri Mali Nedelji. Na zadnji seji 

Krajevne skupnosti Mala Nedelja je bilo govora o ekološkem otoku, sprejet je bil sklep, da bi se naj 

stopilo v kontakt s Komunalno stanovanjskim podjetjem Ljutomer. 

 

Aljoša Leštan je dejal, da glede poziva ni seznanjen, glede odstranitve ekološkega otoka za določen 

čas mu ta informacija ni znana. S predsednikom KS Mala Nedelja spremljata problematiko 

ekološkega otoka, predsednik se je odločil, da bi se naj uredile opozorilne table. 

 

Niko Miholič, je podal mnenje, ki so ga podali podjetniki na Obrtno podjetniškem strateškem 

svetu, ki so iz okolice Mala Nedelja, da bi morali ekološki otok, ki se nahaja v Kuršincih, prestaviti 

na bolj vidno mesto. 

 

Mira Rebernik Žižek, je podala predlog, da se načrtno začne reševati problematika glede 

ekoloških otokov v mestu, predvsem pred bloki imajo problem, da oni ne morejo kontrolirati, kdo 

vse lahko meče odpadke v zabojnike. Na zadnjem zboru stanovalcev na Postružnikovi so opozorili 

in podali pobudo predstavniku Komunalnega stanovanjskega podjetja Ljutomer in sedaj želi tudi v 

sodelovanju z Občino Ljutomer, da bi se zadeva uredila.  

 

Aljoša Leštan je dejal, da takšen tip ekoloških otokov, kot so sedaj, so odprti za javnost, kar je 

prednost in slabost.  

 

Sara Karba je podala predlog, da bi se dvignila kazen za kršitelje. Mnenja je, da so ekološke kazni 

prenizke za večje kršitelje. 

 

Olga Lukman je podala obrazložitev, da globa po odloku za kršitelje znaša 100 EUR.  V primeru, 

da bi želeli dvigniti globo za kršitelje, je potrebna sprememba odloka. 

 

Sara Karba je podala predlog, da bi že na naslednji seji sprejeli spremembo odloka o zvišanju 

kazni za kršitelje.  

Županja je podala pobudo na glasovanje s tem, da se preveri višina kazni primerljivo z ostalimi 

občinami, za tem se pripravi predlog.  

 

Županja je dano pobudo podala na glasovanje. 

 

Prisotnih je bilo 18 članov občinskega sveta. 

Pobuda je bila soglasno sprejeta. 

 

Franjo Karlovčec je podal predlog, da se v večernih urah razsvetli gradbišče pri gradnji oz. obnovi 

mostu. 

 

Žižek Srečko je podal vprašanje glede starega kovinskega zabojnika, da so morali kupiti nov 

zabojnik in ga tudi plačati.  

 

Mag. Tomislav Nemec je dejal, da je na odboru za gospodarstvo bilo postavljeno isto vprašanje in, 

da tudi pri nakupu novih zabojnikov, katere so bili prisiljeni kupiti vsi tisti, ki so imeli stare 

zabojnike ni bila upoštevana cena starega zabojnika, kar ni korektno, ker je prvi zabojnik predpisalo 

Komunalno stanovanjsko podjetje Ljutomer in če se je spremenila tehnologija, bi morali omogočiti 

popust ali prevzem starega zabojnika. Poziva, da bi o tem razmislili in bi jim vsaj nekaj sredstev ob 

menjavi vrnili. 

 

Aljoša Leštan je bilo podano obvestilo tistim, ki imajo kovinske zabojnike stare več kot 20 let. V 

tem obdobju je prišlo do nove tehnologije in ne podpira kovinskih zabojnikov zaradi teže. 
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Prisotnih je bilo  18 članov občinskega sveta. 

Sklep je bil soglasno sprejet. 

 

Sprejet je bil naslednji S K L E P št. : 68 

1. Občinski svet občine Ljutomer potrdi Elaborat  o oblikovanju cene izvajanja javne službe 

ravnanja s komunalnimi odpadki, ki je bil izdelan s strani izvajalca javne gospodarske 

službe KSP Ljutomer d.o.o., z datumom maj 2019. 

2. Občinski svet Občine Ljutomer potrdi naslednje cene: 

- Predračunska cena zbiranje komunalnih odpadkov za ceno storitve znaša 0,1483 

EUR/kg. 

- Predračunska cena zbiranje komunalnih odpadkov za javno infrastrukturo  znaša 

0,0016 EUR/kg. 

- Predračunska cena za zbiranje bioloških odpadkov za ceno storitve znaša 0,0805 

EUR/kg. 

3.   Sklep se objavi v Uradnem glasilu slovenskih občin, uporablja pa se od 1. 8. 2019. 

4.   Z uveljavitvijo tega sklepa preneha veljati sklep št. 340 z 16. 10. 2013 

 

17. ODLOK O UPORABI SREDSTEV PRORAČUNSKE REZERVE OBČINE 

LJUTOMER V LETU 2019 – skrajšani postopek. 

 

Branko Novak je predstavil vsebino predlaganega odloka. 

 

Statutarno pravna komisija je na svoji seji obravnavala Odlok o uporabi sredstev proračunske 

rezerve Občine Ljutomer v letu 2019 in Občinskemu svetu Občine Ljutomer predlaga, da ga po 

skrajšanem postopku sprejme. 

Odbor za gospodarstvo in turizem predlaga Občinskemu svetu Občine Ljutomer, da Odlok o 

uporabi sredstev proračunske rezerve Občine Ljutomer v letu 2019 – skrajšani postopek v 

predlagani obliki sprejme. 

 

Odbor za finance Občinskemu svetu Občine Ljutomer predlaga, da Odlok o uporabi sredstev 

proračunske rezerve Občine Ljutomer v letu 2019  - skrajšani postopek v predlagani obliki sprejme. 

 

Odbor za kmetijstvo predlaga Občinskemu svetu, da Odlok o uporabi sredstev proračunske rezerve 

Občine Ljutomer v letu 2019 - skrajšani postopek, v pripravljeni obliki sprejme. 

 

Obrtno-podjetniški strateški svet se je seznanil z Odlokom o uporabi sredstev proračunske rezerve 

Občine Ljutomer v letu 2019 in se z vsebino strinja. 

 

Ker razprave ni bilo je, županja dani odlok podala na glasovanje. 

 

Prisotnih je bilo 18 članov občinskega sveta. 

Sklep je bil soglasno sprejet. 

 

Sprejet je bil naslednji S K L E P št. : 69 

1. Občinski svet Občine Ljutomer sprejme Odlok o uporabi sredstev proračunske 

rezerve Občine Ljutomer v letu 2019 po skrajšanem postopku.  

2. Odlok se objavi v Uradnem glasilu slovenskih občin. 

 

18. PREDLOG ORGANIZACIJE V VRTCIH V OBČINI LJUTOMER ZA ŠOLSKO 

LETO 2019/2020 

Karmen Lah je predstavila podani Predlog organizacije v vrtcih v Občini Ljutomer za šolsko leto 

2019/2020. 
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Odbor za družbene dejavnosti je na svoji seji obravnaval Predlog organizacije v vrtcih v občini 

Ljutomer za šolsko leto 2019/2020 in daje pozitivno mnenje k predlogu.  

 

Ker razprave ni bilo, je županja dani predlog podala na glasovanje. 

 

Prisotnih je bilo 18 članov občinskega sveta. 

Sklep je bil soglasno sprejet. 

 

Sprejet je bil naslednji S K L E P št.: 70 

1. Občinski svet Občine Ljutomer sprejme Obseg in organizacijo dela za predšolsko 

vzgojo v vrtcih v občini Ljutomer za šolsko leto 2019/2020, ki je sestavni del tega 

sklepa (priloga: tabela št. 1). 

2. Oddelki se lahko med šolskim letom spremenijo po vsebini (homogeni, heterogeni, 

kombinirani) v primeru dodatnih vpisov otrok, ki spremenijo strukturo oddelka.   

3. Število vključenih otrok v oddelke se lahko poveča za največ dva otroka nad normativ, 

določen v 25. členu Pravilnika o normativih za opravljanju dejavnosti predšolske 

vzgoje (Ur. l. RS, št 27/14). 

4. Županjo Občine Ljutomer se pooblasti za izdajo soglasja k sistemizaciji in kadrovski 

zasedbi delovnih mest, ki jo predložijo ravnatelji do 30. 9. 2019 (priloga: tabela št. 2). 

5. Za dodatno strokovno pomoč za otroke s posebnimi potrebami z odločbami o 

usmeritvi pokrije Občina Ljutomer mesečno dejansko število opravljenih ur, ki pa ne 

more biti višje od obsega ur po odločbi o usmeritvi. Ura dodatne strokovne pomoči se 

obračuna v višini 20 €. 

6. Ob podpisu pogodbe za vključitev otroka v vrtec se staršem obračuna 50 EUR 

akontacije, ki se poračuna pri položnici ob vključitvi otroka. Če se vključitev otroka ne 

realizira ob napovedanem datumu, se akontacija, ki je po vsebini vplačilo za resnost 

posla, staršem ne vrača. Izjema je poznejša vključitev otroka iz zdravstvenih razlogov. 

Akontacija se ne obračuna ob takojšnji vključitvi otroka po podpisu pogodbe. 

7. Ta sklep velja za šolsko leto 2019/2020. 
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Tabela št. 1: Prikaz števila in vrste oddelkov in števila vpisanih otrok za šolsko leto 2019/2020 po vrtcih v občini Ljutomer 

vrtci LJUTOMER STROČJA VAS CVEN 

MALA 

NEDELJA CEZANJEVCI SKUPAJ 

oddelki, normativi oddelki otroci oddelki otroci oddelki otroci oddelki otroci oddelki otroci oddelki otroci 

HOMOGENI 

ODDELKI                         

I. starostna skupina                         

9-12 otrok 3 36 2 25         1 12 6 73 

II. Starostna 

skupina                         

3-4 leta 12-17 otrok 1 16             1 15 2 31 

4-6 let 17-22 otrok 4 69 2 38             6 107 

HETEROGENI 

ODDELKI                         

I. starostna skupina                         

7-10 otrok 1 12     1 12 1 10 1 10 4 44 

II. Starostna 

skupina                         

14-19 otrok 2 34         2 30 1 15 5 79 

KOMBINIRANI 

ODDELEK                         

10-17 otrok     1 14 2 34 1 12     4 60 

VPISANO 

ŠTEVILO OTROK 

za šolsko leto 

2019/2020 

11 167 5 77 3 46 4 52 4 52 27 394 
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Tabela št. 2: Prikaz kadrovskega normativa za šolsko leto 2019/2020 

 

  vzgojitelj 

vzgojitelj - 

pomočnik 

vzgojitelja 

org. 

prehr. 

org.zdr.

hig. 

delavci v 

kuhinji 

delavci 

v 

pralnici 

Admin.-

račun. 

delavci hišnik čistilec 

svetovalni 

delavec 

ped.vodja, 

ravnatelj SKUPAJ 

LJUTOMER 11,03 11,3 0,18 0,18 3,33 1 1,47 0,61 1,88 0,37 1 32,35 

STR. VAS 5,05 5,1 0,08 0,08 1,51 0,67 0,66 0,28 1 0,17 0,25 14,85 

M. NEDELJA 4 4,05 0,07 0,07 0,98 0,2 0,53 0,22 0,38 0,13 0,2 10,83 

CEZANJEVCI 4 4 0,07 0,07 1,13 0,2 0,53 0,22 1,37 0,13 0,2 11,92 

CVEN 3,05 3,1 0,05 0,05 0,88 0,12 0,5 0,14 0,65 0,1 0,15 8,79 

SKUPAJ 27,13 27,55 0,45 0,45 7,83 2,19 3,69 1,47 5,28 0,9 1,8 78,74 



6. REDNA SEJA OBČINSKEGA SVETA OBČINE LJUTOMER 

2. oktober 2019 
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19. SKLEP O PODELITVI OBČINSKIH NAGRAD IN PRIZNANJ ZA LETO 2019 

 

Mira Rebernik Žižek je predstavila sklep o podelitvi občinskih nagrad in priznanj za leto 2019. 

 

Ker razprave ni bilo je, županja dani sklep podala na glasovanje. 

 

Prisotnih je bilo 18 članov občinskega sveta. 

Sklep je bil soglasno sprejet. 

Sprejet je bil naslednji S K L E P št. : 71 

I. 

Po sklepu Občinskega sveta Občine Ljutomer prejme plaketo Občine Ljutomer z listino in denarno 

nagrado za leto 2019 

 

gospod SREČKO CENTRIH, 

iz Ljutomera, Ulica Bratov Pihlar 10/a, 

 

za dolgoletno uspešno delo in izjemne dosežke na gledališkem področju. 

 

Višina nagrade znaša eno povprečno plačo Republike Slovenije za preteklo leto. 

 

O b r a z l o ž i t e v: 

Gospod Centrih se je rodil 9. maja, leta 1948 v Ljutomeru. Po izobrazbi je elektrikar, sedaj 

upokojen. Vse življenje je živel in deloval v domačem okolju in se že zgodaj vključil v gledališko 

skupino KD Ivan Kaučič Ljutomer. Aktiven je od leta 1969. V času režiserjev, Julke Bezjak, Ivana 

Žnidariča, Marjana Beline in Staneta Kralja, je odigral v 18 predstavah. V sezoni 1996/97 se je tudi 

sam prvič preizkusil v režiji in od takrat na ljutomerskem odru zrežiral čez 25 predstav do 

letošnjega leta. Ne samo to, v vseh predstavah je tudi sam odigral eno od ključnih vlog. Napisal in 

postavil na oder je številne skeče, s katerimi skupina razveseljuje ljudi doma in na tujem. Režiral je 

tudi otroški predstavi. Pod njegovim strokovnim vodstvom je ljutomerska gledališka skupina bila v 

preteklosti večkrat izbrana na državni gledališki festival, enkrat celo zmagala s predstavo Vaja 

zbora. Člani skupine pa so večkrat posegali in posegajo še zmeraj, po nagradah za odigrane vloge v 

predstavah na različnih festivalih po Sloveniji. 

Gospod Srečko Centrih je za svoje dolgoletno delo prejel številna priznanja: bronasto, srebrno in 

zlato Linhartovo značko, častno Linhartovo značko za čez 40 letno delovanje na gledališkem 

področju, Javno priznanje ZKO, Linhartovo plaketo, Miklošičevo priznanje in Miklošičevo 

nagrado. Leta 2003 je prejel tudi občinsko priznanje. 

 

Za dolgoletno uspešno delo in izjemne dosežke na gledališkem področju se SREČKU 

CENTRIHU podeli PLAKETA OBČINE LJUTOMER Z LISTINO IN DENARNO 

NAGRADO ZA LETO 2019. 
 

Predlagatelji:  

Kulturno društvo Ivan Kaučič Ljutomer 

Javni sklad RS za kulturne dejavnosti, Območna izpostava Ljutomer 

 

II. 

 

Po sklepu Občinskega sveta Občine Ljutomer prejme plaketo Občine Ljutomer z listino in denarno 

nagrado za leto 2019 

 

 



6. REDNA SEJA OBČINSKEGA SVETA OBČINE LJUTOMER 

2. oktober 2019 
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Gospod BRANKO KRISTL, 

iz Ljutomera, Užiška ulica 24/c, 

 

za dolgoletno uspešno delo pri razvoju kasaškega športa v občini Ljutomer. 

 

Višina nagrade znaša eno povprečno plačo Republike Slovenije za preteklo leto. 

 

O b r a z l o ž i t e v: 

Ljutomerske kasaške reje in kasaških dirk si ne moremo zamisliti brez pomembnih prleških 

družin, ki so več generacij redile kasaške konje in tekmovale z njimi. Ena od teh, ki so steber 

razvoja ljutomerskega kasača v Prlekiji, je rejska družina Kristl iz Ljutomera. V rejski družini 

Kristl se prepletajo in dopolnjujejo trije rodovi družine. Stric Branka Kristla  – Mirko Kristl 

rojen 1920. leta, rejec in tekmovalec iz Cvena, je bil začetnik reje v Kristlovih hlevih na Cvenu. 

Mirko Kristl je mladega Branka navdušil nad konji. Branko je kot mladostnik preživel lepe 

trenutke ob reji iskrih konjičev in na kasaških dirkah. Navdušenje nad konji in dirkami je 

Branka Kristla pripeljalo na hipodrom v Ljutomer, kjer je začel trenirati in tekmovati. Prvo 

tekmovanje na kasaških dirkah je Branko odpeljal z DIXO na hipodromu v Ljutomeru, 

29.4.1973 in dosegel četrto mesto. Njegovi konji so se na kasaških dirkah dobro uvrstili in mu 

prinesli več zmag. 

Svojo pridnost, vztrajnost in natančnost reje ljutomerskega kasača in treninga je prenesel na 

svojega sina Primoža, kateri nadaljuje tradicijo reje ljutomerskega kasača in kasaških di rk v 

družini Kristlovih.  

Branko Kristl, rojen 26.11.1958, stanujoč Užiška ulica 24c, 9240 Ljutomer, po poklicu gradbeni 

inženir, lastnik in direktor podjetja GALA d.o.o. iz Ljutomera, ni samo dober rejec in trener, 

ampak je eden od osnovnih stebrov razvoja in stabilnosti Kasaškega kluba Ljutomer. Že več kot 

dvajset let je gospodar Kasaškega kluba Ljutomer. V tem obdobju je kot gospodar Kasaškega 

kluba Ljutomer bil vpet in odločal pri ustvarjanju sedanje podobe hipodroma Ljutomer. Ni samo 

odločal o nastanku in podobi hipodroma Ljutomer, ampak ga je izgrajeval s svojim delom in 

vloženim časom. Ko gre za ureditev hipodroma, Branko Kristl ne pozna besede NE. V svojem 

privatnem življenju, kjer ima mnogo obveznosti in zadolžitev, mu je delo in skrb za urejen 

hipodrom v Ljutomeru na prvem mestu.  

V kolikor ne bi bil kot gospodar hipodroma Ljutomer tako aktiven, vnet in gostoljuben, danes 

naše mesto Ljutomer, ne bi tako prijazno izgledalo. 

Za dolgoletno uspešno delo pri razvoju kasaškega športa v občini Ljutomer, se gospodu 

BRANKU KRISTLU podeli PLAKETA OBČINE LJUTOMER Z LISTINO IN DENARNO 

NAGRADO ZA LETO 2019. 
 

Predlagatelj:  

Kasaški klub Ljutomer 

 

III. 
 

Po sklepu Občinskega sveta Občine Ljutomer prejme pisno priznanje Občine Ljutomer za leto 2019 

 

 

Gospod JURICA FERENČINA, dr. med., spec. družinske medicine 

iz Črešnjevcev 215, 

 

za zasluge in odlično delo na področju primarnega zdravstva v Občini Ljutomer. 

 

 



6. REDNA SEJA OBČINSKEGA SVETA OBČINE LJUTOMER 

2. oktober 2019 

 

 29 

 

O b r a z l o ž i t e v: 

Gospod Jurica Ferenčina, rojen 31. 07. 1985, stanujoč v Črešnjevcih 215, Gornja Radgona, je kot 

družinski zdravnik zaposlen v Zdravstvenem domu Ljutomer od leta 2016. V Zdravstvenem domu 

Ljutomer skrbi za 2000 bolnikov, kar presega državno povprečje. Na strokovnem področju je kot 

prvi zdravstveni strokovnjak iz Ljutomera nacionalni inštruktor International Trauma Life Support 

»Oskrbe poškodovancev v predbolnišničnem okolju«. Od leta 2016 sodeluje v delu enote 

Helikopterske nujne medicinske pomoči Maribor in je helikoptersko reševanje približal prebivalcem 

Prlekije, kar predstavlja visok standard zdravstvene oskrbe kritično bolnih in poškodovanih 

prebivalcev Prlekije. V letu 2019 je prejel priznanje »NAJ DRUŽINSKI ZDRAVNIK«, za katerega 

glasujejo pacienti oz. uporabniki zdravstvenih storitev.  

 

Za zasluge in odlično delo na področju primarnega zdravstva se gospodu JURICI 

FERENČINA, dr. med., spec. družinske medicine, podeli PISNO PRIZNANJE 

OBČINSKEGA SVETA OBČINE LJUTOMER ZA LETO 2019. 

 

Predlagatelj: Socialni demokrati, Občinski odbor Ljutomer 

 

IV. 

 

Po sklepu Občinskega sveta Občine Ljutomer prejme pisno priznanje Občine Ljutomer za leto 2019 

 

Gospa DANIJELA KUTNJAK, 

iz Ljutomera, Razlagova ulica 47, 

 

za dolgoletno prostovoljno terapevtsko delo na področju medicine. 

 

O b r a z l o ž i t e v: 

Danijela Kutnjak prihaja iz Ljutomera, Razlagova ulica 47. Rojena je 18.08.1977 in letos mineva 21 

let odkar se je zaposlila v Zdravstvenem domu Ljutomer, kjer deluje v referenčni ambulanti in vodi 

psihoedukativne delavnice. V vseh teh letih se je nenehno izobraževala in si pridobila dragocena 

znanja na različnih področjih zdravstvene nege. Vsa pridobljena znanja s pridom uporablja v Klubu 

zdravljenih alkoholikov Ljutomer, kjer v prostem času, kot strokovna terapevtka, skrbi za njegovo 

delovanje. Danijela Kutnjak ima sposobnost empatije, ki je vodilna lastnost uspešnega terapevta. S 

svojimi motivacijskimi tehnikami vzpodbuja člane za ohranjanje in vzdrževanje abstinence od 

alkohola, jim pomaga pri rehabilitaciji na vseh življenjskih področjih in jih z organizacijo delavnic, 

izletov, pohodov motivira za zdrav življenjski slog in utrjevanje novih življenjskih  vzorcev. 

Danijela Kutnjak na srečanjih Kluba zdravljenih alkoholikov ustvarja pozitivno in prijetno vzdušje, 

članom nudi varen prostor, kjer lahko razvijajo zaupanje in dobre medsebojne odnose. 

 

Za dolgoletno prostovoljno terapevtsko delo na področju medicine, se gospe DANIJELI 

KUTNJAK, podeli PISNO PRIZNANJE OBČINSKEGA SVETA OBČINE LJUTOMER ZA 

LETO 2019. 
 

Predlagatelj: 

Klub zdravljenih alkoholikov Ljutomer 

 

IV. 

 

Po sklepu Občinskega sveta Občine Ljutomer prejme pisno priznanje Občine Ljutomer za leto 2019 
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OBMOČNO ZDRUŽENJE  

VETERANOV VOJNE ZA SLOVENIJO LJUTOMER 

 

za več kot 20 letno spodbujanje domoljubja in ohranjanje zgodovinskih izročil. 

 

O b r a z l o ž i t e v: 

Območno združenje veteranov vojne za Slovenijo Ljutomer je bilo ustanovljeno decembra leta 

1998. Na ustanovnem zboru je pristopno izjavo podpisalo 51 udeležencev. Število članov se je 

nenehno povečevalo, tako da danes šteje 307 članov. Združenje je domoljubno, nepolitično in 

nevladno. Združuje udeležence priprav in osamosvojitvene vojne 1991 ter tiste, ki so kakor koli 

doprinesli k boju za samostojno Slovenijo. Vključevanje v društvo je prostovoljno. 

Združenje v okviru programa dela skrbi za razvijanje in spodbujanje domoljubja ter ohranjanje 

zgodovinskih izročil, za organiziranje različnih oblik dela z mladimi (predavanja, priprava  razstav, 

raznih natečajev, vzdrževanje spominskih obeležij, seznanjanje javnosti z delovanjem). 

Območno združenje je v letu 2018 praznovalo 20. obletnico delovanja in je pripravilo svečano 

proslavo v Domu kulture Ljutomer. 

 

Za več kot 20 letno spodbujanje domoljubja in ohranjanje zgodovinskih izročil, se 

OBMOČNEMU ZDRUŽENJU VETERANOV VOJNE ZA SLOVENIJO LJUTOMER, 

podeli PISNO PRIZNANJE OBČINSKEGA SVETA OBČINE LJUTOMER ZA LETO 2019. 

 

Predlagatelji: 

Alojz Filipič, Stara Cesta 63/b, Ljutomer 

Jože Žižek, Cankarjeva ulica 8, Ljutomer 

Drago Klenar, Stročja vas 21, Ljutomer 

 

Sejo je ob 19.48 zapustila svetnica Mira Rebernik Žižek. 

 

 

20. PRAVILNIK O OHRANJANU IN SPODBUJANJU RAZVOJA PODEŽELJA V 

OBČINI LJUTOMER ZA PROGRAMSKO OBDOBJE 2018-2020 

 

Branko Novak je predstavil vsebino predlaganega pravilnika. 

 

Statutarno prava komisija je na svoji seji obravnavala Pravilnik o ohranjanju in spodbujanju razvoja 

kmetijstva in podeželja v Občini Ljutomer in Občinskemu svetu Občine Ljutomer predlaga, da ga 

po skrajšanem postopku sprejme.  

 

Odbor predlaga Občinskemu svetu, da Pravilnik o ohranjanju in spodbujanju razvoja kmetijstva in 

podeželja v Občini Ljutomer, v pripravljeni obliki sprejme. 

 

Obrtno-podjetniški strateški svet se je seznanil s Pravilnikom o ohranjanju in spodbujanju razvoja 

kmetijstva in podeželja v Občini Ljutomer za programsko obdobje 2018-2020 in se z vsebino 

strinja. 

 

Ker razprave ni bilo je, županja dani sklep podala na glasovanje. 

 

Prisotnih je bilo 17 članov občinskega sveta. 

Sklep je bil soglasno sprejet. 
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Sprejet je bil naslednji S K L E P št. : 72 

1. Občinski svet Občine Ljutomer sprejme Pravilnik o ohranjanju in spodbujanju 

razvoja kmetijstva in podeželja v Občini Ljutomer. 

2. Pravilnik se objavi v Uradnem glasilu slovenskih občin. 

 

21. SKLEP O POTRDITVI PREDLOGA SMREMEMBE OBČINSKE MEJE MED 

OBČINAMA LJUTOMER IN SVETI TOMAŽ 

 

Jerneja Rajner je predstavila vsebino sklepa. 

 

Odbor za varstvo okolja in urejanje prostora predlaga Občinskemu svetu Občine Ljutomer, da Sklep 

o potrdtivi predloga spremembe občinske meje med občinama Ljutomer in Sveti Tomaž,  sprejme. 

 

Odbor predlaga Občinskemu svetu, da Sklep o potrditvi predloga spremembe občinske meje med 

občinama Ljutomer in Sveti Tomaž, v pripravljeni obliki sprejme. 

 

Obrtno-podjetniški strateški svet se je seznanil s Sklepom o potrditvi predloga spremembe občinske 

meje med Občino Ljutomer in Sveti Tomaž. 

 

Ker razprave ni bilo je županja dani sklep podala na glasovanje. 

 

Prisotnih je bilo 17 članov občinskega sveta.  

Sklep je bil soglasno sprejet. 

Sprejet je bil naslednji S K L E P št. : 73 

o potrditvi predloga sprememb občinske meje med občinama Ljutomer in Sveti Tomaž 

 

1.člen 

Meja med občino Ljutomer in Sveti Tomaž se spremeni tako, da se parcela štev. 1343, k.o. 

279-Trnovci, priključi Občini Sveti Tomaž. 

 

2.člen 

Sestavni del tega sklepa je Obrazec 1 (ZEN-A – 27. člen) številka 205_63-1 z dne 1.4.2019. 

 

3.člen 

Ta sklep začne veljati naslednji dan po objavi v Uradnem glasilu slovenskih občin.  

 

22. SKLEP O POTRDITVI PREDLOGA SMREMEMBE OBČINSKE MEJE MED 

OBČINAMA LJUTOMER IN ORMOŽ 

 

Jerneja Rajner je predstavila vsebino danega sklepa. 

 

Odbor za varstvo okolja in urejanje prostora predlaga Občinskemu svetu Občine Ljutomer, da Sklep 

o potrdtivi predloga spremembe občinske meje med občinama Ljutomer in Ormož,  sprejme. 

 

Odbor predlaga Občinskemu svetu, da Sklep o potrditvi predloga spremembe občinske meje med 

občinama Ljutomer in Ormož v pripravljeni obliki sprejme. 

 

Obrtno-podjetniški strateški svet se je seznanil s Sklepom o potrditvi predloga spremembe občinske 

meje med Občina Ljutomer in Ormož. 

 

Ker razprave ni bilo je, županja dani sklep podala na glasovanje. 
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Prisotnih je bilo 17 članov občinskega sveta.  

Sklep je bil soglasno sprejet.  

 

Sprejet je bil naslednji S K L E P št. : 74 

o potrditvi predloga sprememb občinske meje med občinama Ljutomer in Ormožem 

 

1.člen 

Meja med občino Ljutomer in Ormož se spremeni tako, da se parcele štev. 274/3, 274/4, 391/5 

in 278/3 k.o. 266-Plešivica, priključijo Občini Ljutomer. 

 

Meja med občino Ljutomer in Ormož se spremeni tako, da se parceli štev. 677/6 in 677/7 k.o. 

295-Žerovinci, parceli štev. 717/3 in 717/4 k.o. 302-Miklavž in parcela 354 k.o. 303-Hermanci 

priključijo Občini Ormož. 

 

2.člen 

Sestavni del tega sklepa je Obrazec 1 (ZEN-A – 27. člen) številka 87_63-1 z dne 15.4.2019. 

 

3.člen 

Ta sklep začne veljati naslednji dan po objavi v Uradnem glasilu slovenskih občin.  

 

23. IMENOVANJE PREDSTAVNIKOV OBČINE LJUTOMER V SVET JAVNEGA 

ZAVODA SPLOŠNA KNJIŽNICA LJUTOMER 

 

Dejan Karba je na kratko predstavil dano točko dnevnega reda. 

 

Ker razprave ni bilo je, županja dani sklep podala na glasovanje. 

 

Prisotnih je bilo 17 članov občinskega sveta. 

Rezultati glasovanja: ZA: 13 , PROTI: 3 

 

Sprejet je bil naslednji S K L E P št. : 76  

Občinski svet Občine Ljutomer imenuje v Svet Javnega zavoda Splošna knjižnica  Ljutomer, 

kot predstavnike ustanovitelja, naslednje člane:  

1. MARJETKA KUHAR, Stročja vas 2e, 9240 Ljutomer  

2. SAŠA PERGAR, Babinci 58, 9240 Ljutomer  

3. GREGOR ŽIŽEK, Spodnji Kamenščak 9k, 9240 Ljutomer  

4. KATARINA PEVEC STAJNKO, Pristava 34, 9240 Ljutomer  

Za predstavnico uporabnikov se imenuje Alenka VRBANČIČ, Ormoška cesta 24, 9240 

Ljutomer. 

Ta sklep se začne uporabljati z 18. 9. 2019. Mandat imenovanih članov sveta traja pet let šteto 

od dneva konstituiranja.  

 

24. IMENOVANJE KOMISIJE ZA VREDNOTENJE PROGRAMOV NA PODROČJU 

TURIZMA  

 

Dejan Karba je na kratko predstavil dano točko dnevnega reda. 

 

Ker razprave ni bilo, je županja dani sklep podala na glasovanje. 
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Prisotnih je bilo 17 članov občinskega sveta. 

Rezultati glasovanja: ZA: 13, PROTI: 0 

 

Sprejet je bil naslednji S K L E P št. : 75 

Občinski svet Občine Ljutomer imenuje v Komisijo za vrednotenje programov na področju 

turizma v Občini Ljutomer, naslednje člane:  

1. GREGOR ŽIŽEK, Spodnji Kamenščak 9k, 9240 Ljutomer – predstavnik Odbora za 

gospodarstvo in turizem  

2. BOJANA BABIČ ŠKRLEC, Prešernova 9b, 9240 Ljutomer – predstavnica Občinske 

uprave Občine Ljutomer  

3. MARIJA GAUBE, Stara Cesta 28, 9240 Ljutomer – predstavnica turističnih društev.  

 

25. SOGLASJE K IMENOVANJU DIREKTORICE SPLOŠNE KNJIŽNICE 

LJUTOMER 

 

Dejan Karba je na kratko predstavil dano točko dnevnega reda. 

 

Ker razprave ni bilo je županja dani sklep podala na glasovanje. 

 

Prisotnih je bilo 17 članov občinskega sveta. 

Rezultati glasovanja: ZA: 7 , PROTI: 0 

 

Sprejet je bil naslednji S K L E P št. : 77 

Občinski svet Občine Ljutomer ne daje soglasja k imenovanju kandidatke Vesne Laissani, 

Kidričeva ulica 78, 9240 Ljutomer, za direktorico Splošne knjižnice Ljutomer za mandatno 

obdobje od 1. 9. 2019 do 31. 8. 2024.  

Pred izvedbo ponovnega razpisa za imenovanje direktorja Splošne knjižnice Ljutomer, se naj 

uskladi Odlok o ustanovitvi javnega zavoda Splošna knjižnica Ljutomer z veljavno 

zakonodajo.  

Do imenovanja direktorja se naj v skladu z Odlokom o ustanovitvi Javnega zavoda Splošna 

knjižnica Ljutomer, imenuje vršilec dolžnosti direktorja. 

 

Seja je bila zaključena ob 20.30. 

 

 

 

Zapisala: 

Irena Lepoša 

mag. Olga KARBA, 

ŽUPANJA 

 

 

 

 

  

 

 

 

 

 

 


